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ACTA NÚM.12 
EL DIA 19 DE DESEMBRE DE 2024 

1A CONVOCATÒRIA 
 

 
 
A la molt Lleial Ciutat d’Olot el dia 19 de desembre de 2024 es reuneix al Saló de 
Sessions d’aquesta casa consistorial el Ple de l’Ajuntament sota la presidència del Sr. 
JOSEP BERGA I VAYREDA, amb objecte  de celebrar sessió ordinària, pública i  de 
primera convocatòria  que correspon al dia d’avui. 
 
Hi assisteixen els regidors,  Srs./es : Estanis Vayreda i Puigvert (JUNTS-CM), 
Gemma Canalias i Rafel (JUNTS-CM), Agustí Arbós i Torrent (JUNTS-CM), 
Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM), Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM), 
Neus Domènech i Oller (JUNTS-CM), Jordi Güell i Güell (JUNTS-CM), Jordi 
Gasulla i Flavià (CUP-AMUNT), Sílvia Pagès i Serarols (CUP-AMUNT), Daniel 
Dorca i Clarà (CUP-AMUNT), Bruna Cañada i Roca (CUP-AMUNT), Josep Guix i 
Feixas (PSC-CP), Marina Alegre i Martínez (PSC-CP), Jaume Mir i Bagó (PSC-CP), 
Ermel Solà i Puigvert i Aranda (PSC-CP), Josep Quintana i  Caralt (ERC-AM), 
Laila El Gamouchi i Darras (ERC-AM), Isaac Crivillés i García (ERC-AM), Jordi 
Rubio i Estartús (ACTIVEM) i Daniel Plana i Farjas (VOX). 
 
Hi assisteix la interventora,  Sra. Isabel Vilà Centrich. 
 
Actua com a secretari, el Secretari accidental, Sr. Miquel Torrent i Compte. 
 
 
 

1.1- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió plenària ordinària de 21 de novembre. 
 
Intervencions: 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=919.0 

 
Transcripció: “El primer punt l'ordre del dia és l'aprovació de l'acta de la sessió anterior. 

Des del mes anterior vam començar a fer servir l'acta transcrita, però conté moltes 

errades sintàctiques i d'ortografia. Quan la tinguem us la farem arribar a tots els grups. 

De moment l'acta que  aprovem avui segueix la línia de les actes anteriors,  perquè és 

evident que aquest primer mes el servei no ha acabat de funcionar. Es tracte d’una 

transcripció que es fa amb intel·ligència artificial i posteriorment demana una correcció.  

De seguida que la tinguem us la farem arribar”. 

 
Intervé el Sr. Dorca. 
Transcripció: “Va quedar pendent també, saber si es transcriurien les actes anteriors.” 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=919.0
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Intervé el Sr. Alcalde. 
Transcripció: “No va quedar pendent. Vam dir que no quedava englobat transcriure les 
actes de sessions anteriors dins del servei contractat.”  
 
Intervé el Sr. Dorca. 
Transcripció: “També vam demanar si es podia mirar el cost.” 

 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Transcripció: “No hem fet aquesta gestió. En tot cas, si es pot fer seria amb el 
pressupost de l'any vinent, no en aquest 2024.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=995.0 

  
Transcripció: “A la junta de portaveus vaig manifestar que hi havia una de les 
preguntes del ple de novembre que no es va contestar. Es donarà resposta de la 
pregunta al punt de precs i preguntes?” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1018.0 
 

Transcripció: “En aquest punt s’aprova l’acta de la sessió anterior. En tot cas, quan 
entrem al Despatx Oficial, tindrà l'oportunitat de demanar-ho. Per tant, si no hi ha cap 
esmena o observació donaríem l’acta per aprovada.” 
 
 

2.1. - PRESA DE POSSESSIÓ DEL REGIDOR ERMEL SOLÀ I  JURAMENT O 
PROMESA DEL CÀRREC. 

 
Núm. de referència : X2024074741     
Núm. expedient: SG012024000031 

 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Atès que en la passada sessió plenària del dia 21 de novembre de 2024 es va 
acceptar la renúncia de la regidora Inmaculada Galan i Aranda de PARTIT DELS 
SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE PROGRÈS (PSC-CP).  
 
Rebuda la credencial par part de la Junta Electoral Central a favor ERMEL SOLÀ I 
PUGIVERT que ha estat degudament comprovada i demanat en aquest acte se li 
afecta alguna causa d’incompatibilitat.  
 
Es procedeix a donar possessió del càrrec de regidor a Ermel Solà i Puigvert i se’l 
requereix que presti jurament o promesa segons fórmula legal recollida en el Reial 
decret 707/1979 de 5 d’abril: 
 
 
 “JURO / PROMETO COMPLIR FIDELMENT LES OBLIGACIONS DEL CÀRREC DE 
REGIDOR PEL QUAL HE ESTAT ELEGIT, AMB LLEIALTAT AL REI, I GUARDAR I 
FER GUARDAR LA CONSTITUCIÓ COM A NORMA FONAMENTAL DE L’ESTAT, I 
L’ESTATUT, COM A NORMA INSTITUCIONAL BÀSICA DE CATALUNYA “ 
 

 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=995.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1018.0
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Intervencions: 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1074.0 
 

Transcripció: “Un cop fet el jurament es pot incorporar a la seva cadira. Benvingut al 
Consistori.” 
 

3. - DESPATX OFICIAL 
 
El Sr. Alcalde obre el Ple de l’Ajuntament d’Olot del mes de desembre. Dona la 
benvinguda a les regidores i regidors al Saló de Sessions i inicia el Despatx Oficial. 
 
El Sr. Alcalde recorda que s’acosta el dia de Nadal. Desitja unes bones Festes a 
tothom i agraeix a totes les persones que dedicaran el seu temps a organitzar 
activitats. Des de xocolatades, pessebres, l’arribada dels patges, el tió i després la 
comitiva dels Reis... entre molts altres actes que tindran lloc a la ciutat aquests propers 
dies. Felicita als impulsors de les iniciatives que omplen la programació d’aquests dies 
de Festes la ciutat, i que continuen durant la resta de l’any.  
 
En el Despatx Oficial, entrem en l’apartat de felicitacions i comencem felicitant a la 
Fageda que el proper dilluns 23 de desembre rebrà la Creu de Sant Jordi 2024.  La 
Creu de Sant Jordi és un dels màxims reconeixements que pot rebre una entitat o 
persona per part de la Generalitat i es concedeix a la Fageda “Pel seu fort  compromís 
en la millora  de la  qualitat de vida i la promoció de la  integració social de persones 
en situació de vulnerabilitat a la Garrotxa”.  
 
El Sr. Alcalde felicita al Club Tennis Taula Olot per l’èxit aconseguit aquest cap de 
setmana. En la primera participació a l’Europe Trophy els olotins han guanyat la 
primera eliminatòria d’aquesta competició. L’Alcalde remarca que per primera vegada 
un club ha disputat a Olot una competició europea. A més, destaca que en el  cas del 
Club Tennis Taula Olot l’ha superat amb un resultat extraordinari (han estat els millors 
de la fase de grup), fet que els permet situar-se a la final de la competició continental.  
 
El Sr. Alcalde també trasllada la felicitació del Ple al Sr. Aleix Planagumà. La 
Generalitat acaba d’entregar-li el Diploma de Mestre Artesà Alimentari. Un 
reconeixement a la trajectòria professional, que s’atorga a les persones amb un mínim 
de 15 anys d’ofici i que excel·leixen en el domini tècnic de la seva activitat. L’Aleix és 
la 3a persona de la família Planagumà que rep aquesta distinció. L’enhorabona!  
Encara amb més felicitacions, l’Alcalde informa que Ribas Alvarez ha estat guardonat 
com a millor despatx professional aquest 2024 pel Col·legi d’Economistes de 
Catalunya.  
 
També destaca el reconeixement que ha obtingut l’arquitecte Arnau Vergés als World 
Architecture Awards (WATA) en la categoria d’habitatges unifamiliars.  
 
D’altra banda, el Sr. Alcalde trasllada al Ple el reconeixement que han rebut per part 
del col·legi de Gestors Administratius de Catalunya, tres gestors d’Olot pels seus 25 
anys de professió. És un reconeixement a Jordi Oliveras de l’assessoria Oliveras, 
l’Helena Martínez Bonde-Peterson de l’Assessoria TAX i Glòria Castells de la Gestoria 
Castells. L’enhorabona per aquests reconeixements que posen en valor la feina i la 
qualitat del nostre teixit empresarial. 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1074.0
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El Sr. Alcalde informa del nombre de VISITES que ha mantingut des del darrer Ple, del 
dia 21 de novembre:  

- Particulars:  5 

- Entitats i altres organismes: 5 

 
 
Seguidament, el Sr. Alcalde dona compte de les ENTREVISTES amb diferents càrrecs 
de l’Administració que ha tingut des de la celebració del darrer Ple ordinari, del 21 de 
novembre:  

- Diumenge 24 de novembre va rebre la visita del conseller d'Agricultura, 
Ramaderia, Pesca i Alimentació, Òscar Ordeig que juntament amb diferents 
regidors de l’Ajuntament, varen saludar a expositors i organitzadors de la Fira 
ORIGENS. 

- Dimecres 4 de desembre acompanyat del regidor d’educació, Josep Quintana, 
va assistir a la Taula Local de Planificació que es va dur a terme a Girona amb 
el director de Serveis Territorials d’Educació, Miquel Marcé. A continuació, va 
assistir a la reunió convocada per la Conselleria d’Educació i la Diputació de 
Girona sobre l’etapa educativa 0-3 anys. 

- Divendres 13 de desembre amb altres regidors del Consistori, es va reunir 
amb el president del Parlament de Catalunya, Josep Rull, que va visitar 
l’Ajuntament.  
 

A continuació, dona compte dels ACTES i REUNIONS a les quals ha assistit des de la 
celebració del Ple del passat 21 de novembre 
:  

- Divendres 22 de novembre va assistir a la Junta de Govern del SIGMA. 
-  
- Dilluns 25 de novembre, acompanyat del regidor de Cultura i Educació, Josep 

Quintana, va prendre part de la roda de premsa dels premiats de la beca 
Ernest Lluch de Ciències Socials i Humanes i la Beca Oriol de Bolòs de 
Ciències Naturals. Seguidament va assistir a la lectura del manifest amb motiu 
del 25N. A la tarda va participar de la reunió d’Alcaldies sobre plans 
emergències que es va dur a terme a Can Trona. Al vespre va participar a la 
Xarxa de Barris que es va celebrar al Saló de Sessions. 
 

- Dimarts 26 de novembre va assistir al Patronat de l’antic Hospital Sant 
Jaume. A continuació, va tenir lloc el Consell Rector de l’antic Hospital. 
 

- Dimecres 27 de novembre va presidir la Junta General del SIGMA. A 
continuació va fer entrega dels premis de la primera edició del Connectat a 
l'Hostaleria, que va organitzar l’Associació d’Hostalatge de la Garrotxa a 
l'Escola de Noves Oportunitats Noima. Tot seguit, va presidir la Junta General 
del CASG. 

 
 

- Dijous 28 de novembre, acompanyat  de la regidora de Comerç, Gemma 
Canalias, participar del desè aniversari de la Plaça Mercat. Al vespre va assistir 
a la representació de l’obra Jo, travesti, de Josep Maria Miró dins el programa 
del Festival El Petit Format.  
 

- Divendres 29 de novembre, acompanyat del regidor de Cultura i Educació, 
Josep Quintana, va participar de la inauguració de la Mostra de Pessebres. 
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- Dilluns 2 de desembre va fer entrega de la Medalla de la Ciutat Formació 
Professional als 10 centres que van fomentar els estudis de Formació 
Professional des de 1974 a Olot. L’acte, que va tenir lloc al Teatre Principal, va 
comptar amb l’assistència de bona part del Consistori. 
 

- Dimarts 3 de desembre acompanyat de diferents regidors de l’Ajuntament, va 
presentar el documental El año del relevo dedicat a la família Corominas – Toro 
del Mercat d’Olot.  
 

- Dimecres 4 de desembre acompanyat de la regidora d’Acció Social, Imma 
Muñoz, i del director dels Serveis Territorials a Girona del Departament de 
Drets Socials i Inclusió, David Alvarez, va fer entrega d’un ram de flors a la Sra. 
Concepció Suñé que ha complert cent anys.  
 

- Dijous 5 de desembre va participar del comiat al treballador de l’Ajuntament 
Simó Danés que es va jubilar, i a la tarda acompanyat de diferents regidors de 
l’Ajuntament, va assistir al partit de Futbol de la Copa del Rei que es 
disputaven l’Olot contra el Sevilla.   
 

- Dimarts 10 de desembre va assistir al partit de juvenils entre el Girona i el 
Liverpool que es va disputar a l’Estadi Municipal.  
 

- Dimecres 11 de desembre, es va reunir amb Rob Hopkins que va visitar Olot 
amb motiu de la xerrada “En Transició” acompanyat de la comissariada del 
projecte de regeneració del Nucli Antic, Itziar González. 
 

- Dijous 12 de desembre va presidir la Junta de Portaveus que va tenir lloc al 
Despatx d’Alcaldia.   
 

- Divendres 13 de desembre va assistir, junt amb la regidora Imma Muñoz, al 
Patronat de la Caritat que va aprovar el canvi a la presidència i la resta de 
persones que formen part de la junta de la institució.  
Al vespre va participar dels actes de commemoració dels 300 anys de la Font 
de l’Angel.  
 

- Diumenge 15 de desembre, amb el regidor d’Esports, va participar de 
l’entrega de trofeus de l’Europe Trophy que el Club Tennis Taula Olot va 
disputar aquest cap de setmana al pavelló d’esports. El club olotí es va 
classificar per la final de la competició.  

 
- Dilluns 16 de desembre va assistir a la Junta i a l’assemblea d’Innovac, que 

es va celebrar a Girona.  
 

- Dimarts 17 de desembre va assistir a la Junta General de DINAMIG.  
 

- Dimecres 18 de desembre va assistir al Patronat de NOIMA. Tot seguit, va 
reunir-se amb l’arquitecte Albert Pons, que es jubila de la Corporació. A 
continuació, amb la regidora Imma Muñoz va participar del dinar de Nadal a 
l’Edifici Parc Nou.  
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Intervencions: 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1297.0 

 
Transcripció: “Només afegir-nos a totes aquestes felicitacions i condecoracions de 
totes les entitats i persones esmentades.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1312.0 

 
Transcripció: “Abans d'entrar en el Despatx Oficial, segons el ROM el primer punt de 
l'hora del dia és el de l'acta. Dins d’aquest punt  s'ha de manifestar tot el que no 
s’estigui d'acord en l'acte. Per tant, no té sentit que en aquest punt del Despatx Oficial 
ferm referència a l’acta que ja s’ha aprovat en el primer punt. Crec que si algun grup 
vol manifestar alguna cosa de l'acta, s'ha de fer dins del punt de l'acta no dins del 
Despatx Oficial.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1348.0 

 
Transcripció: “L'acta ha de reflectir el que s'ha dit en la sessió anterior. Hi ha alguna 
cosa que recull l’acta que no s’hagi dit?  Si es vol fer alguna pregunta posterior, s’ha 
de formular posteriorment. Per tant, sí que té sentit.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1384.0 

 
Transcripció: “Senzillament, abans d’entrar en el Despatx Oficial, ens agradaria que 
ens responguessin la pregunta que no es va respondre el Ple passat. Pel que fa al 
Despatx Oficial també ens sumem en totes les felicitacions i mencions que ha fet. I per 
altra banda, fer arribar el sentit a aquelles persones que viuen soles o en pobresa 
energètica i que no podran viure en condicions aquestes festes de Nadal.”  
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1420.0 

 

Transcripció: “Perquè tothom pugui conèixer la pregunta, la pot formular de nou i 
mirarem de respondre-la ara en el plenari?” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1384.0 

 
Transcripció: “En el Ple passat vam preguntar que l’article 6 de la llei de transports diu 
que tot usuari del transport públic podia fer ús del transport junt amb animals 
domèstics. Actualment a Olot, s’està incomplint aquest article i volíem sabre si s’ha 
parlat amb les empreses del servei de transport com la TEISA i TPO.” 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1297.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1312.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1348.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1384.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1420.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1384.0
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Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1476.0 
 

 
Transcripció: “Ens afegim al desig de bones festes i als agraïments. Felicitar també a 
totes les persones que treballen perquè tot funcioni durant aquestes festes de Nadal. 
En aquest meu primer despatx oficial com a portaveu del grup municipal del PSC, vull 
fer un profund reconeixement a Gisèle Pelicot, una dona extraordinària que ha lluitat 
amb valentia i determinació. Avui ha sortit la sentència contra el seu exmarit. Amb la 
seva valentia i determinació ha donat veu a totes aquelles dones que no han pogut 
tenir el seu coratge. La seva valentia, no només és un exemple, sinó també un far 
d'esperança per a altres dones que pateixen agressions en silenci. Condemnem amb 
tota la fermesa les actituds malaltisses i deplorables, tant del seu exmarit com dels 51 
condemnats. Aplaudim la valentia d'aquesta dona per no rendir-se davant la barbàrie. 
Celebrem que la justícia francesa hagi actuat amb la contundència que aquesta 
situació exigia. Aquest és un triomf, no només per a ella sinó per a totes les víctimes 
que esperen ser escoltades i protegides. Gràcies Gisèle per la teva força i per fer 
d'aquesta lluita, una victòria col·lectiva contra la violència i l'opressió. Avui sí, com ella 
demanava, la vergonya ha canviat de bàndol.” 
 
 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1572.0 

 
Transcripció: “Ens sumem a totes les felicitacions, condols i també al reconeixement a 
Gisèle Pericot que ha exposat la Sra. Alegre.  Volem aprofitar també, per felicitar el 
setmanari La Comarca i totes les entitats que han col·laborat per l'edició d'aquesta 
carta als reis, que és un gran exemple d’inclusivitat, amb colors neutres, escrit en 
braille i pictogrames molt entenedors. També volíem avançar-nos a demà i felicitar 
públicament a totes les treballadores de l'Hospital que enguany han complert 25 anys 
al servei de la ciutat i de la comarca. I finalment aprofitar per saludar a la companya 
Adriana Roca, exregidora de l'Ajuntament i que avui ens acompanya al ple.” 
 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1621.0 

 
Transcripció: “Benvinguda, senyora Roca. Ens hi sumem, demà es fa un acte a 
l’Hospital d’Olot on es reconeix als treballadors i treballadores de l'hospital que porten 
25 anys de servei, i també ho fa amb aquells que es jubilen o que ho faran al llarg de 
l'any que tanquem. És un acte de reconeixement a una feina sanitària molt important. 
És un acte obert i estan convidats. 
Referent a la pregunta del Sr. Rubio, jo no he parlat personalment amb les empreses. 
M’ho anoto per donar-li una resposta.” 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1476.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1572.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1621.0
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Intervé el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1692.0 

 
Transcripció: “Si és cert, en el seu  moment la TEISA va donar una resposta 
normativa. De totes formes emplaço a reunir-nos amb el Sr. Rubio durant les properes 
setmanes, donat que ens hem de reunir per tractar la moció aprovada en el Ple 
anterior, per poder ajustar la resposta normativa que va donar la TEISA i així donar 
una resposta consensuada.” 
 
 

4. - DECRETS 
 
 
Tot seguit es dona compte dels decrets de l’Alcaldia dictats des de l’últim Ple, del 
2024LDEC003899al 2024LDEC004305. 
 
Intervencions: 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1751.0 

 

• Adjudicar els treballs de revestiment, manteniment i retirada del paviment de 
llosetes de cautxú de la pl. del mig d’Olot. 

 

• Adjudicar els treballs de substitució de varies peces del paviment de la plaça 
del mig. 

 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2081.0 

 
Transcripció: “Es tracte de dues actuacions diferents. Una és la col·locació de les 
peces de cautxú o goma. I l'altra és la compra, més la instal·lació de les bandes 
antilliscants que feia una empresa diferent.”   
 
 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1784.0 

 

• Adjudicar el contracte menor dels serveis de definició del projecte de mediació 
artística del museu dels sants i  l'Institut català de Salut-EAP Olot 

 
 
Respon el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2393.0 
 

Transcripció: “Els museus d'Olot fa un temps treballen amb projecte amb un caire més 
social. Es va iniciar amb un projecte amb Caritas i llavors amb els avis de les 
residències. En aquest cas l’Institut Català de la Salut ens ha demanat fer un conveni 
amb el Museu dels Sants per organitzar activitats per a persones vulnerables o soles, 
a part d'un procés terapèutic, Aquestes trobades es realitzarien al museu i es 
dinamitzessin a partir dels anells del museu”. 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1692.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1751.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2081.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1784.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2393.0
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Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1808.0 

 

• Alliberar crèdit contractació subministrament d'espardenyes per a nans i 
cavallets, festes del Tura i corpus 2024. 

 
Respon el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2465.0 

 
Transcripció: “En aquest cas alliberem diners. A principi d’any es dota una partida en 
funció del número de balladors i de la possibilitat de comprar-ne més en el cas que es 
facin malbé durant el ball de Corpus, cercavila o ball a la plaça. Aquest marge a final 
d’any és positiu.”  
 
 
Intervé la Sra. Alegre i la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1845.0 
 

Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1922.0 
 

• Adjudicar servei de redacció del projecte d’activitats de les noves oficines 
d’atenció al ciutadà i d’habitatge de l’ajuntament d’Olot, al passeig Bisbe 
Guillamet. 

 
Respon el Sr. Vayreda. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2222.0 

 
Transcripció: “Són les llicències d’activitats ambientals que necessita qualsevol espai 
públic. No fa referència a les activitats que es facin a les oficines sinó al projecte 
d'activitats necessaris per qualsevol espai públic que s’obre a la ciutat en temes de 
seguretat, residus, accessibilitat, etc.” 
 
 
Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1864.0 

 

• Ampliar el termini d'execució de la contractació del subministrament i la 
instal·lació de taquilles intel·ligents d’entrega de comandes al mercat d’Olot i 
software de gestió, en el marc del programa d’ajudes per l’enfortiment de 
l’activitat comercial en zones turístiques del ministeri d’economia, comerç i 
empresa, mitjançant el pla de recuperació, transformació i resiliència, finançat 
per la unió europea – Next Generation EU. 

 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1808.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2465.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1845.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1922.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2222.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1864.0
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Respon la Sra. Canalias. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2342.0 

 
Transcripció: "Són les guixetes de la Plaça Mercat que formen part d'una de les 
actuacions del Next Generation. Justament al lloc on s’havien de posar, hi havia el 
terra desnivellat i es va ampliar el termini per fer aquests treballs d'adequació sobre el 
paviment. Ahir es van poder instal·lar les guixetes i avui els placers han realitzar la 
formació. A partir de la setmana vinent és probable que es posin en funcionament.” 
 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1885.0 
 

• Adjudicar contracte privat que té per objecte l’actuació de AGEGANTATS 
programat per al dia 9 de setembre de 2024 a les 10:30 hores, de la plaça 
major a l’hospici d’Olot en el marc de les  Festes del Tura 2024. 

 

• Adjudicar el contracte menor del subministrament de 140 banderoles impreses 
per a les festes del Tura 2024, incloent la seva instal·lació i retirada. 

 
 
Respon el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2008.0 

 
Transcripció: “Quan es va fer la contractació, una part de la documentació que havia 
entrat l'empresa no era correcta. Des dels Serveis de Contractació ens ho han fet 
saber i s’ha hagut de contractar de nou d’una manera adequada.”   
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Transcripció: “És a dir, no és que s'hagi pagat dues vegades ni que s’hagin pagat més 
diners.” 
 
Intervé el Sr. Arbós. 
Transcripció: “És un tema formal del contracte. Evidentment seria idoni que la 
formalització de la contracció fos abans de Festes del Tura. Però en aquest dos 
contractes va haver-hi problemes amb la documentació i s’ha vist ara a l’hora de fer el 
pagament, per això s’ha refet la documentació.” 
 
 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1938.0 

 

• Incoar expedient administratiu per reclamació de responsabilitat patrimonial per 
danys morals i perjudicis derivats de la mort d'una gata domèstica. 

 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2342.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1885.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2008.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1938.0


 

Mod ACTS_DP06 

Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2268.0 

 
Transcripció: “Es tracte d’una reclamació patrimonial per la recollida d’una gata morta 
a la via pública i que haurem de veure com es resolt en alguna Junta de Govern.” 
 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1963.0 

 

• Realitzar pagament del 50% restant de la beca Oriol de Bolòs de Ciències 
Naturals 2022. 

• Efectuar el pagament del 50% restant de la beca oriol de Bolòs de Ciències 
Naturals 2023. 

• Autoritzar pagament beca oriol de Bolòs 2024 pel projecte : “Història de la 
vegetació en la transició del plistocè final a  l’holocè a la garrotxa: estudi 
palinològic de la seqüència de Codella” 

 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2116.0 

 
Transcripció: “El funcionament de la beca en ciències naturals d’Oriol de Bolós i la 
beca per treball de ciències socials Ernest Lluch són atorgades per part dos jurats 
independents. En el moment que s'atorga la beca es fa una primera bestreta del 50%, i 
quan s'entrega el treball al cap d'uns mesos, s'entrega la part restant. En aquí doncs, 
s’està realitzant el pagament del 50% restant de la beca Oriol de Bolós de ciències 
naturals 2022. Han complert amb els terminis de realització del treball i es fa la 
liquidació de la part que encara no havíem cobrat. 
En el cas de la beca de ciències naturals d’Oriol de Bolos 2023 passa el mateix. I 
també amb la beca Oriol de Bolós 2024. 
Es pot donar alguna vegada com el cas de la beca d’Oriol de Bolós de l’any 2022 que 
s’hagi demanat una pròrroga i per això es tardi tant a pagar.”  
 
 
 

5. – JUNTA DE GOVERN 
 
 
S’informa dels acords adoptats per la Junta de Govern Local des de la darrera sessió 
plenària. 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2515.0 

 

• Adjudicar el contracte menor dels serveis pels treballs de redacció del projecte 
constructiu de carril-bici pel Passeig de Barcelona, l’Avinguda reis catòlics i el 
carrer Joaquim Danés. 

 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2268.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=1963.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2116.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2515.0
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Respon el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2854.0 

 
Transcripció: “Aquest projecte forma part d'un continu de carrils bici per donar 
continuïtat al projecte aprovat de la ctra. Riudaura comunicant amb l’escola Pla de Dalt 
i l'Hospital d’Olot i Comarcal de la Garrotxa.”  
 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2530.0 

 

• Proposant donar de baixa drets reconeguts del programa de subvenció FEDER 
2014-2020 vinculat al programa operatiu Espai Cràter. 

 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2791.0 

 
Transcripció: “Ho haurem de tornar a calcular exactament, sabent les subvencions 
obtingudes i les aportacions econòmiques que hem hagut de fer. Això és habitual amb 
els fons europeus, on hi ha una part de la justificació que per motius molt diversos no 
t’admeten, però ja li farem la suma exacte. Les dades de l'Espai Cràter des de la seva 
posada en funcionament són extraordinàries. Comparativament amb equipaments 
semblants de la resta de Catalunya estem davant de tot. Ha estat una aposta que ha 
sortit molt bé i estem rebent moltes visites, fins i tot aquest any després de la novetat 
hem augmentat considerablement el nombre de visitants respecte  l’any anterior.” 
 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2585.0 

 

• Aprovar la regularització de la valoració final de les obres d’execució del 
projecte de reurbanització de l’Avinguda Pere Badosa d’Olot, pacificació i 
projecte carril bici en el marc del Pla de Recuperació, Transformació i 
Resiliència, finançat per la Unió Europea – Next Generation EU. 

 
 
Respon el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2952.0 

 
Transcripció: “No s’han hagut d’afegir nous recursos a la partida prevista inicialment 
que dotava el valor del projecte.  En tot cas, en quin percentatge corresponien 
subvenció o fons municipals, els hi hauré de mirar exactament. Ho buscaré i els hi faré 
arribar.” 
 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2854.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2530.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2791.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2585.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2952.0
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Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2610.0 

 

• Proposant sol·licitar a l’Agència de Residus de Catalunya la subvenció per a 
projectes de foment de la recollida selectiva de residus municipals. 

 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2681.0 

 
Transcripció: “És una convocatòria que treu l’Agència de Residus de la Generalitat de 
Catalunya a finals d’octubre i teníem el temps just per demanar-la. Es tractava d’una 
dotació important en la qual volíem participar-hi perquè teníem la possibilitat d’obtenir 
la quantitat 1.250.000 euros. Davant la premura del temps que teníem, vam demanar 
per fer el tancament dels contenidors de rebuig i dels contenidors d'orgànica, pensant 
en el desplegament del model que s'haurà de fer. Això no vol dir que estigui tancat el 
model. Quan demanem una subvenció, ho fem a través de la Junta de Govern Local, 
la informació de la Junta és pública i els mitjans informatius al veure-ho ens ho van 
demanar. Però, no hi ha cap afany d'ocultar informació. Si quan tots els grups tanquem 
el model definitiu en una sessió plenària i veiem que no s’ajusta a la subvenció 
demanada, perquè optem per una altra model,  hi renunciarem o demanarem un canvi 
de destinació. Però, el que sí havíem de fer dintre del termini era demanar la 
subvenció. Hauria estat una imprudència per part nostra. S'ajustarà al model que 
acabarem aprovant plegats en aquest plenari. Ara veurem com es resolt i com 
avança.” 
 

6.1. - DONAR COMPTE DE LA COMPOSICIÓ DEL GRUP MUNICIPAL PARTIT 
DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE PROGRÈS (PSC-CP) 

 
Núm. de referència : X2024074771     
Núm. expedient: SG012024000032 

 
Vist que en la sessió plenària del dia 21 de novembre del 2024 es va acceptar la 
renúncia del càrrec de regidora de l’Ajuntament d’Olot de la Sra. Inmaculada Galan i 
Aranda del PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE 
PROGRÉS (PSC-CP). 
 
Vist que en la sessió plenària del dia d’avui, 19 de desembre de 2024 ha pres 
possessió del càrrec de regidor el Sr. Ermel Solà i Puigvert, de la llista de PARTIT 
DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP).  
 
De conformitat amb els articles 23 a 29 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel que s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals; i 68 a 73 del Reglament Orgànic Municipal.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords:  
 
PRIMER.- DONAR COMPTE de la composició del Grup Municipal 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2610.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=2681.0
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PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-
CP). 
 

- Sr. Josep Guix i Feixas 

- Sra. Marina Alegre i Martínez  

- Sr. Jaume Mir i Bagó 

- Sr. Ermel Solà i Puigvert 

 

Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3004.0 

 
Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 
 
6.2.- DONAR COMPTE DE LA MODIFICACIÓ DE LA COMPOSICIÓ DE LA JUNTA 

GENERAL DEL CONSORCI D’ACCIÓ SOCIAL DE LA GARROTXA (CASG) 
 
Núm. de referència : X2024074780     
Núm. expedient: SG012024000033 

 
Vist que en la sessió plenària del dia 21 de novembre del 2024 es va acceptar la 
renúncia del càrrec de regidora de l’Ajuntament d’Olot de la Sra. Inmaculada Galan i 
Aranda del PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE 
PROGRÉS (PSC-CP).  
 
Vist que en la sessió plenària del dia d’avui, 19 de desembre de 2024 ha pres 
possessió del càrrec de regidor el Sr. Ermel Solà i Puigvert, de la llista de PARTIT 
DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP).  
 
De conformitat amb els articles 23 a 29 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel que s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals; i 68 a 73 del Reglament Orgànic Municipal.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
PRIMER.- DONAR COMPTE de la modificació de la composició de la Junta General 
dels Consorci d’Acció Social de la Garrotxa (CASG) amb la incorporació del Sr. Ermel 
Solà i Puigvert com a membre, en representació del PARTIT DELS SOCIALISTES DE 
CATALUNYA – CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP). 
 
La Junta General del Consorci d’Acció Social de la Garrotxa (CASG) quedarà 
composada per: 
 

• Sr. Josep Berga i Vayreda (JUNTS-CM)   
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
• Sr. Jordi Güell i Güell (JUNTS-CM)  
• Sr. Josep Quintana i Caralt (ERC-AM) 
• Sra. Laila El Gamouchi Darras (ERC-AM) 
• Sra. Sílvia Pagès i Serarols (CUP-AMUNT) 
• Sr. Ermel Solà i Puigvert (PSC – CP) 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3004.0


 

Mod ACTS_DP06 

 
 
SEGON.- Comunicar aquest acord a la Junta General del Consorci d’Acció Social de la 
Garrotxa (CASG). 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3039.0 

 
Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 
 

6.3.- DONAR COMPTE DE LA MODIFICACIÓ DE LA COMPOSICIÓ DEL 
PATRONAT I CONSELL RECTOR DE LA FUNDACIÓ ANTIC HOSPITAL SANT 

JAUME 
 
Núm. de referència : X2024074790     
Núm. expedient: SG012024000034 

 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Vist que en la sessió plenària del dia 21 de novembre del 2024 es va acceptar la 
renúncia del càrrec de regidora de l’Ajuntament d’Olot de la Sra. Inmaculada Galan i 
Aranda del PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE 
PROGRÉS (PSC-CP).  
 
Vist que en la sessió plenària del dia d’avui, 19 de desembre de 2024 ha pres 
possessió del càrrec de regidor el Sr. Ermel Solà i Puigvert, de la llista de PARTIT 
DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP).  
 
De conformitat amb els articles 23 a 29 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel que s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals; i 68 a 73 del Reglament Orgànic Municipal.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
 
PRIMER.- NOMENAR al regidor Sr. Ermel Solà i Puigvert membre del Patronat del 
Patronat i del Consell Rector de la Fundació Antic Hospital Sant Jaume, en 
representació del PARTIT DELS SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA 
DE PROGRÉS (PSC-CP).  
i en substitució per renúncia de la Sra. Inmaculada Galan i Aranda. 
 
SEGON.- NOMENAR el Sr. Albert Bramon i Vives membre del Consell Rector de la 
Fundació Antic Hospital Sant Jaume en representació del PARTIT DELS 
SOCIALISTES DE CATALUNYA – CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP). 
 
 
El Patronat de la Fundació Antic Hospital Sant Jaume quedarà composada per: 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3039.0
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FUNDACIÓ ANTIC HOSPITAL SANT JAUME    
 

a) PATRONAT  
 
• Sr. Josep Berga i Vayreda (JUNTS-CM)   
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
• Sra. Laila El Gamouchi i Darras (ERC - AM) 
• Sr. Daniel Dorca i Clarà (CUP-AMUNT) 
• Sr. Ermel Solà i Puigvert (PSC-CP) 

 
 

b) CONSELL RECTOR 
 

• Sr. Josep Berga i Vayreda (JUNTS-CM)   
• Sra. Immaculada Muñoz i Díaz (JUNTS-CM)   
• Sra. Sra. Laila El Gamouchi i Darras (ERC - AM) 
• Sr. Daniel Dorca i Clarà (CUP-AMUNT) 
• Sr. Ermel Solà i Puigvert (PSC-CP) 
• Un representat de tots el grups:  

• Sr. Aniol Sellabona i Aguilera (JUNTS-CM)   
• Sr. Jordi Gasulla i Flavià (CUP – AMUNT) 
• Sr. Albert Bramon i Vives (PSC-CP) 
• Sr. Albert Nogué i Font (ERC - AM) 
• Sr. Jordi Rubio i Estartus (ACTIVEM) 
• Sr. Daniel Plana i Farjas (VOX) 

 
 
TERCER.- Notificar aquest acord a la Fundació Antic Hospital Sant Jaume. 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3066.0 

 
Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3098.0 

 
Transcripció: “Hi ha un canvi més, el Sr. Solà era el representant del partit PSC al 
Consell Rector, al ser nomenat en substitució de la Sra. Galan i qui substituirà doncs al 
Sr. Solà com a representant del partit PSC serà el Sr. Bramon.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3122.0 

 
Transcripció: “Sí, disculpin queda aclarit.” 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3066.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3098.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3122.0
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Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 
 
 

7.1. – APROVAR DELEGACIONS DEL PLE A LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
 
Núm. de referència : X2024074985     
Núm. expedient: SG012024000035 

 
D’acord amb l’article 22.2.e) de la Llei Reguladora de Bases de Règim Local 
(LBRL), que estableix que el Ple és l’òrgan competent per aprovar assumptes que 
afecten el pressupost, incloent-hi modificacions pressupostàries. 
 
D’acord amb l’article 168 de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals (LRHL) que 
regula el procediment per a l’aprovació del pressupost i les seves modificacions. 
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Únic.- Aprovar la delegació del Ple a la Junta de Govern Local, següent: 
 
 
URBANISME 
 

• Aprovació del projectes d’obra que no tinguin aplicació pressupostària 
específica. 

 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3134.0 
 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3222.0 

 
Transcripció: “Considerem que el Ple municipal, com a màxim òrgan de representació 
democràtica, hauria de ser el lloc on poder debatre i aportar valor en les decisions que 
afecten el municipi. Permetre que la Junta de Govern aprovi projectes sense 
pressupost, implica una manca de supervisió més àmplia i plural i redueix les 
oportunitats de control i fiscalització per part de l'oposició. Tampoc ens sembla que 
aprovar projectes, sense que s'hagi garantit un pressupost, sigui la millor manera de 
fer les coses, en tot cas no seria la nostra manera de fer, ja que podria comprometre 
recursos futurs sense una planificació clara i sense l'aval del ple.  Cada projecte que 
afecta el municipi hauria de ser sotmès a debat públic per garantir que es tinguin en 
compte totes les perspectives i s'aprovi amb la legitimitat que aporta la màxima 
representació política del municipi. Per totes aquestes raons nosaltres votarem en 
contra d'aquesta proposta.” 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3134.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3222.0
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Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3296.0 

 
Transcripció: “És positiu mantenir la competència al ple, ja que per més que hi hagi 
diversos projectes aprovats és un tema polític decidir quins projectes prioritzen en 
cada moment. Independentment de si estan dotats de pressupost o no, decidir quins 
realitzen primer i quins poden esperar, mereixen d'un debat obert en sessió plenària. 
També hi votarem en contra.”  
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3325.0 

 

Transcripció: “Per poder emetre el vot o no, ens agradaria saber per quina quantitat 
econòmica màxima són els projectes que es poden delegar les competències del Ple a 
la Junta. Si es tracte de projectes amb un pressupost molt gran, entenem que s'han de 
debatre en el Ple i no a la Junta de Govern.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3365.0 
 
 

Transcripció: “El sol fet que no estiguin en el pressupost és suficient. Entenc el seu 
posicionament, però vaig aprendre de l’Alcalde Sacrest que sempre s’ha de tenir un 
armari ple de projectes a punt per quan surt una convocatòria. Precisament, el fet de 
passar-ho per la Junta de Govern Local, els dona la possibilitat de tenir accés a la 
informació. L'altra opció és tenir el projecte guardat en un calaix, sense que hagi 
passat per la Junta de Govern Local, ni que vostès se n'hagin assabentat i en el 
moment que surti una convocatòria aprovar-lo a la Junta Local anterior.  
El que no podem fer és aprovar en el Ple el projecte per exemple d'un camí que potser 
ni tan sols en sortirà a la convocatòria i que probablement no es podrà fer. I donar a 
entendre a la població que estem aprovant un projecte, donant per fet que es farà. 
Dona molta més transparència que aquests projectes els hagin pogut consultar a partir 
de la seva aprovació a la Junta de Govern Local que no fer-ho.”  
 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3485.0 

 
Transcripció: “Entenc que al no haver-hi un màxim de pressupost aquests projectes 
podrien entrar a dins de les modificacions de crèdit. Per tant, en aquest sentit, sí que 
ens agradaria poder debatre en el Ple.” 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 12 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC i 1 
VOX) i 9 vots en contra (4 CUP, 4 PSC i 1 ACTIVEM). 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3296.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3325.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3365.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3485.0
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8.1. – DONAR COMPTE DE LES DELEGACIONS GENÈRIQUES ALS REGIDORS 
 
Núm. de referència : X2024075001     
Núm. expedient: SG012024000036 

 
Vistos els antecedents corresponents, l’Alcaldia que subscriu, dona compte del Decret 
2024LDEC000036 dictat en data 17 de desembre de 2024, pel qual es delega les 
competències a favor dels següents Regidors i que es transcriu a continuació: 
 
“De conformitat amb les atribucions conferides pels articles 23.4 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les bases de règim local; 56 del decret legislatiu 2/2003 de 28 
d’abril pel que s’aprova el text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya; 
114 a 118 i 120 i 121 del R.D. 2568/1986, de 28 de novembre, pel que s’aprova el 
Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals; i 45 a 50 
del Reglament Orgànic Municipal,  
 
DECRETO:  
 
PRIMER.- Delegar a la REGIDORIA D’HABITAGE, la competència per aprovar la 
declaració d’habitatge desocupat amb caràcter permanent.  
 
SEGON.- Delegar a la REGIDORIA D’HISENDA, la competència per aprovar les 
liquidacions tributàries del recàrrec d’impost de Béns Immobles d’aquells immobles 
inscrits al registre municipal d’habitatges desocupats amb caràcter permanent.  
 
TERCER.- Aquestes delegacions tindran efecte des del dia següent de dictar-se 
aquest decret i la delegació s’haurà d’acceptar expressament pels regidors, tot i que 
s’entendrà acceptat tàcitament si en el termini de tres dies hàbils comptats des del 
nomenament el regidor no presenta davant de l’alcaldia la seva renúncia expressa.  
 
QUART.- En el text del decret adoptats pels regidors delegats en virtut d’aquesta 
delegació, s’haurà de fer constar aquesta circumstància incorporant en la part 
expositiva el text següent: 
 “Considerant la delegació efectuada per l’Alcaldia en el decret de data 17 de 
desembre de 2024.”  
 
CINQUÈ.- Donar compte d’aquest decret al Ple de l’Ajuntament i remetre anunci 
d’aquesta resolució al BOP per a la seva publicació i al tauler d’anuncis de la 
Corporació.” 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3536.0 
 

Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3575.0 
 

Transcripció: “Això ja va passar per ple el 23 de desembre de 2021. En aquell cas no 
va ser un donar compte, sinó una votació i es va aprovar per unanimitat. Podem 
aprovar-ho i passar-ho al ple tantes vegades com vulguin, però mentre no es 
transformi això en accions reals, a Olot seguirem tenint centenars d'habitatges buits 
sense motiu. Els grans tenidors continuaran utilitzant l'habitatge com una mercaderia 
especulativa. La gent d'Olot seguirem tenint menys habitatges de Iloguer i els preus 
seguiran pujant.”  

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3536.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3575.0


 

Mod ACTS_DP06 

 
Votació: 
 
El Ple se’n dona per assabentat. 
 

 
9.1. – NOMENAR PERSONAL EVENTUAL PER OCUPAR EL CÀRREC 

D’ASSESSOR EN L’ELABORACIÓ DE DADES I CARTOGRAFIES 
GEOGRÀFIQUES PER L’IMPULS DEL PROJECTE DE REGENERACIÓ DEL NUCLI 

ANTIC D’OLOT 
Núm. de referència : X2024074656     
Núm. expedient: RHCO2024000300 

 
La cap del Gabinet d’Alcaldia de l’Ajuntament d’Olot ha emès un informe en data 12 de 
desembre de 2024 amb número d’expedient NI022024002707 en el qual proposa la 
contractació del Sr. Andreu Fontfreda Soy en qualitat d’assessor en l’elaboració de 
dades i cartografies geogràfiques per a l’impuls al Projecte de Regeneració del Nucli 
Antic d’Olot, adscrit als Serveis Generals, Àrea d’Alcaldia, integrat al grup A2, amb 
unes retribucions brutes anuals de 23.388,52 € (dedicació 25 hores setmanals de 
dilluns a divendres de 9 a 14h). 
 
Entre les tasques que li són assignades, portarà a terme l’assessorament en la gestió 
de les funcions següents:  
 
- Anàlisi i tractament de les dades sociodemogràfiques del Nucli Antic.  
- Elaboració dels indicadors requerits per la Llei de Barris.  
- Redacció de la memòria social del Projecte de Barris del Nucli Antic.  
- Elaboració de les cartografies del Projecte de Barris del Nucli Antic.  
- Elaboració gràfica de la taxonomia dels locals en Planta baixa del Nucli Antic.  
- Assistència a la comissionada en la preparació de reunions amb la ciutadania i àrees 
dels diferents departaments de l’Ajuntament d’Olot i en la configuració d’un arxiu de 
dades específic de les entrevistes a l’Espai Cooperatiu del Nucli Antic.  
 
Atès que el senyor Andreu Fontfreda Soy reuneix els requisits necessaris de titulació 
exigits pel lloc de treball i es considera que és la persona adequada per desenvolupar 
el càrrec. 
 
De conformitat amb allò establert en l’article 12 de la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de 
l’Estatut Basic de l’Empleat Públic; el 104 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de 
les bases de règim local,  el 176 del Reial Decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel 
qual s’aprova la refosa dels textos legals vigents en matèria de règim local i els articles 
9 i següents del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el reglament del 
personal al servei de les entitats locals. 
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la 
Comissió informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
Primer.- Nomenar al senyor ANDREU FONTFREDA SOY, amb NIF ****, com a 
personal eventual per ocupar el lloc de treball de confiança i assessorament especial 
d’elaboració de dades i cartografies geogràfiques per a l’impuls al Projecte de 
Regeneració del Nucli Antic d’Olot, grup A2, adscrit a l’Àrea d’Alcaldia, amb efectes del 
dia 1 de gener de 2025, per considerar que la persona que es nomena és l’adequada 
per al desenvolupament de les tasques encomanades i que compleix amb els requisits 
de titulació exigits. 
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Segon.- La persona nomenada podrà ser cessada o separada lliurement per l’alcalde 
president en qualsevol moment de l’actual mandat de la corporació. En qualsevol cas, 
el personal eventual cessarà automàticament quan es produeixi el cessament o expiri 
el mandat de l’autoritat que l’ha nomenat i al qual presti la seva funció de confiança o 
assessorament. 
 
Tercer.- Prestarà els seus serveis en jornada parcial de 25 hores setmanals. 
  
Quart.- Percebrà la retribució de 23.388,94 euros bruts anuals que es repartiran 
mensualment i en dues pagues extres anuals en els següents conceptes salarials 
corresponents a la jornada parcial del 71,43%: 
 

• Sou base: salari mensual de 819,55 euros bruts i paga extra de 597,71 euros 
bruts. 

• Complement salarial: mensual 882,78 euros bruts i paga extra 882,78 euros 
bruts. 

 
Aquestes quantitats s’abonaran amb càrrec a les aplicacions pressupostàries 
següents: 
 
Operaci
ó 

Referència Tipus Partida Import Descripció CC
1 

CC
2 

CC
3 

CC
4 

CC
5 

CC
6 

0  Despese
s 

25100  922  11000 11030.05 RETRIBUCIONS BASIQUES 
PERSONAL EVENTUAL 

100 001 999 999 999 999 

0  Despese
s 

25100  922  11001 12358.95 RETRIBUCIONS 
COMPLEMENTARIES PERSONAL 
EVENTUAL 

100 001 999 999 999 999 

0  Despese
s 

25100  922  16000 7718.37 ASSEGURANCES SOCIALS 
EVENTUALS 

100 001 999 998 999 999 

 
Cinquè.- Publicar aquest nomenament al BOP, al DOGC i al tauler d’anuncis electrònic 
de l’Ajuntament d’Olot. 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Alcalde i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3637.0 

 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3804.0 
 

Transcripció: “Pel que fa a personal eventual, mai ens hem oposat, sempre i quan 
l'objectiu d'aquest càrrec sigui de màxim interès. En aquest cas referent al projecte de 
rehabilitació del arri vell, evidentment donarem suport a la creació d’aquesta plaça.”  
 

Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3840.0 

 
Transcripció : “També totalment d'acord que es faci. Sempre hem dit que els treballs 
del barri vell d’aquesta ciutat és prioritari pel nostre grup, juntament amb la variant 
d'Olot. Només recordar que efectivament el mes de juny sortirà la llei de barris sempre 
i quan hi hagi pressupost de la Generalitat aprovats.” 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3637.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3804.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3840.0
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Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3878.0 
 

Transcripció: “Volem manifestar que estem plenament d'acord amb la necessitat de 
dotar de més personal el projecte de regeneració del nucli antic. Per nosaltres, la 
regeneració del centre de la ciutat és clau per al futur d'Olot. Reconeixem la 
importància de comptar amb els recursos humans necessaris per tirar-ho endavant 
amb totes les garanties. Considerem que aquesta necessitat de reforç de la persona ja 
s'hauria d'haver previst i gestionat des del principi del projecte. Era evident que el 
volum de feina no el podia assumir una persona sola i hauria estat desitjable actuar 
abans per poder avançar amb més agilitat, sense saturar la persona sola que hi està 
treballant. No obstant això, ens reiterem en el nostre compromís amb la transparència i 
la igualtat d'oportunitats pel que fa a la contractació de personal. Creiem que qualsevol 
procés de selecció hauria d'estar basat en unes bases públiques i clares. Que 
permetin garantir que les decisions es prenen amb criteris objectius i que tothom pugui 
conèixer els motius pels quals es tria una persona o una altra. Malgrat això, creiem en 
aquest projecte de regeneració del nucli antic, apostem perquè el projecte iniciat per 
l'Itziar Gonzalez es pugui desenvolupar el més aviat possible, perquè la ciutat ho 
necessita. Per això, hi votarem a favor. Però aquest sí a favor és crític, per tot això que 
els hem comentat.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3976.0 

 
Transcripció. “Vull donar les gràcies a tots els grups per mantenir aquest consens que 
no deixa de ser un vot de confiança cap a com s’està liderant aquest projecte. Durant 
aquest 2024, l’Itziar González ha tingut temps de planificar. Entrem en un any clau 
perquè l'any 2025 comença l'acció en el nucli antic. Ens haurem de dotar de recursos 
humans, de recursos pressupostaris que vam aprovar en el plenari del mes d'octubre i 
per tant els agreixo aquest consens entre grups. Seguirem fent les reunions 
periòdiques amb la comissionada perquè ens mantingui informats.” 

 
 

Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb unanimitat. 

 
 
 

10.1.– APROVACIÓ DEFINITIVA DE LES MODIFICACIONS DE LES ORDENANCES 
FISCALS 2024 A REGIR EL PROPER EXERCICI 2025 

 
Núm. de referència : X2024060214     

Núm. expedient: IG112024000023 
 

L’Ajuntament, en sessió plenària celebrada el dia 24 d’octubre de 2024, va aprovar 
provisionalment els següents acords: 
 

• Aprovar provisionalment les modificacions de les Ordenances Fiscals 2024 a 
regir pel proper exercici 2025. 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3878.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=3976.0
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• Aprovar el calendari del contribuent per l’exercici 2025. 
 
Que els esmentats acords, en compliment del tràmit d’exposició pública previst en 
l’article 17 del R.D. Legislatiu 2/2004 de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la 
Llei reguladora de les Hisendes Locals, s’han publicat en el taulell d’anuncis de la 
Corporació, en el BOP núm. de 208 d’octubre de 2024 i en el Diari de Girona de 30 
d’octubre de 2024, entre d’altres, finalitzant el període d’exposició pública el passat dia 
13 de desembre de 2024. 
 
Durant el període d’exposició pública s’han presentat al·legacions a les ordenances 
fiscals 2025 per part del Grup municipal de la CUP Olot. Les al·legacions s’han 
formulat respecte el recàrrec de bens immobles d’ús residencial que es troben 
desocupats amb caràcter permanent, previst en l’article 13 de l’Ordenança Fiscal 2.1 
relativa a l’impost de béns immobles.  
 
Les referides al·legacions han estat informades desfavorablement pels serveis 
econòmics de la Corporació, segons informe que consta a l’expedient, el qual 
annexem, donant-lo per reproduït, als efectes oportuns. 
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el President de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Desestimar íntegrament les al·legacions presentades pel grup municipal de la 
CUP Olot, en base als raonaments que s’exposen a l’informe dels serveis econòmics, 
que consta a l’expedient.  
 
Segon.- Aprovar definitivament la modificació de les Ordenances fiscals 2024 a regir a 
partir del proper exercici 2025. 
 
Tercer.- Aprovar definitivament el calendari del contribuent per al 2025, amb els 
terminis que s’indiquen com segueix:  
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Transcorregut el termini d’ingrés en voluntària, els deutes que no s’hagin fet efectius, 
seran exigits en via de constrenyiment i acreditaran, el recàrrec de constrenyiment, 
interessos de demora, i en el seu cas, les costes que produeixin 
 
Quart.- Publicar al BOP, d’acord amb el que disposen els article 17.3 i 17.4 del R.D. 
Legislatiu 2/2004 de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei reguladora de 
les Hisendes Locals, els següents acords: 
 

• L’acord d’aprovació definitiva de la modificació de les Ordenances Fiscals del 
2024 a regir pel proper exercici 2025. 

 

• El text íntegre de les modificacions de les Ordenances fiscals a regir pel proper 
exercici 2025. 

 
 

Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4037.0 
 

Transcripció: “Es desestima l’al·legació de grup municipal CUP. 
Primer, perquè es demana que s'especifiqui dins la mateixa ordenança fiscal 
l'aportació amb capital humà per tirar endavant la gestió tributària d'un dels punts, en 
aquest cas el recàrrec dels pisos buits. En aquest cas el desestimem no perquè no hi 
hagi la voluntat que sigui així sinó perquè l'ordenança fiscal no és l'ordenança 
competent per regular el personal. Per això ja aprovem una plantilla i un organigrama.  
És allà on s’ha de reflexar i no les ordenances fiscals.  
Segon, perquè tampoc podem estimar l’inici d’incoació dels habitatges buits per un 
tema formal, ja que la incoació en si s’ha de fer sobre dels expedients i no sobre dels 
habitatges.” 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4037.0
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En tot cas, primer dir-los que ahir vam rebre la confirmació que a partir de recursos de 
la Generalitat, tindrem el personal per poder tirar endavant aquest treball i generar el 
padró i poder iniciar el procés per  incoar expedient. En segon lloc, dir-los que abans 
de fer rodes de premsa i dir coses que no són certes em podrien fer una trucada. 
A la Junta de Portaveus se’ls va comunicar que en l’assabentat de decrets d’aquest 
Ple hi hauria el decret en qüestió, però per un tema de terminis aquest decret 
apareixerà en el Ple del mes de gener. En tot cas però, el decret que inicia la incoació 
dels expedients dels habitatges buits està firmat i l’hem tirat endavant, tal i com ens hi 
vam comprometre. Per tant abans de fer una roda de premsa amb una trucada els hi 
podria haver pogut explicar. La veritat és que no era conscient que no hi apareixia, 
però com els he explicat sortirà en el proper Ple i com que està signat durant l’any 
2024 tindrà la mateixa autoritat. 
Per tant, en aquesta situació en quin punt deixa el nostre acord? Perquè evidentment 
el nostre compromís hi era. Si vostès consideren que a partir de la seva roda de 
premsa se’n desvinculen, encara som a temps desautoritzar aquest decret.” 
 
 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4209.0 

 
Transcripció: “Com a l’aprovació inicial ens abstindrem.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4219.0 

 
Transcripció: “Per responsabilitat, a l’igual com vam fer al mes d'octubre, ens 
abstindrem.” 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4240.0 
 

Transcripció: “Abans de fer la meva intervenció m’agradaria que s’aclarís si tot hi 
haver-hi el decret aquest 2024, la recaptació per aquest any es podrà fer? Perquè a la 
Junta de Portaveus se’ns va dir que  la de l’any 2024 es perdia.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4277.0 
 

Transcripció: “Evidentment, si s’inicia els expedients i es fa tota la tramitació es podran 
cobrar.  Jo el que vaig comentar és que no teníem la confirmació de poder tenir una 
persona a l’Oficina d’Habitatge dedicada exclusivament en això. A finals d’agost vam 
demanar una ajuda a la Generalitat per poder disposar de tres tècnics: un per 
Informàtica, un per Urbanisme i un per Habitatge. Aquest precisament per fer durant 
l’any 2025 tot aquest procediment. El fet d’haver aprovat el decret dintre del 2024 
podríem recuperar. Ahir vam tenir a la confirmació per part de la Generalitat que ens 
concedien només el tècnic de l'Àrea d'Habitatge per poder fer aquest treball. Per tant, 
sí que a partir que s'incorpori aquesta persona estarem en condicions de fer aquests 
expedients.” 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4209.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4219.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4240.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4277.0
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Intervé el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4369.0 

 
Transcripció: “Aquest serà un tràmit amb una logística molt complexa a nivell jurídic i 
de tot el procediment. De moment,  pocs municipis se n'estan sortint amb garanties.  
Hem iniciat aquest expedient amb la voluntat que durant l'any següent es pugui fer el 
cobrament d'aquest recàrrec. Però hi haurà tot un procés jurídic on haurem de trobar 
les formules adequades a través d’aquest expedient, que haurem iniciat a través 
d’aquesta incoació per poder fer aquest recàrrec.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4411.0 
 

Transcripció: “Entenc que ha estat un malentès. Jo no li podia dir encara el dijous de la 
setmana passada que tindríem segur aquesta persona per fer aquesta feina, perquè 
encara no teníem la resolució. Ara el que hem fer és posar-nos a treballar  amb la 
voluntat de fer-ho possible l’any vinent.” 
 
Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4435.0 
 

Transcripció: “Per la informació tècnica  que tenim de l’any 2022 quan ja estàvem 
treballant aquest tema, si no s'havien iniciat els expedients individualment per cada 
propietari, no es podia acabar cobrant. Per tant,  amb la informació que tenim ara 
considerem que no s'ha fet la feina necessària perquè es puguin cobrar els recàrrecs 
de l'any que ve. Mantindríem la nostra posició de vot en contra. Però no perquè no 
volguéssim abstenir-nos. Ens feia molta il·lusió poder acabar sortint d'aquí dient que 
s’havia aconseguit que es cobrin el recàrrecs del 2024. Però, de moment amb els 
argument que ens han donat, no ho veiem clar.”  
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 12 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC i 1 
VOX), 4 vots en contra (4 CUP) i 5 abstencions (4 PSC i 1 ACTIVEM). 
 
 

11. 1 – APROVACIÓ DEFINITIVA DE L’ORDENANÇA REGULADORA DE LES 
PRESTACIONS PATRIMONIALS DE CARÀCTER PÚBLIC NO TRIBUTARI PER 

L’EXERCICI 2025 
 
Núm. de referència : X2024060401 
Núm. expedient: IG112024000024 
 

L’Ajuntament en sessió plenària celebrada el dia 24 d’octubre de 2024 va aprovar 
inicialment les modificacions de l’Ordenança reguladora de les prestacions 
patrimonials de caràcter públic no tributaria del 2024 a regir per a l’exercici del 2025. 
 
El referit acord plenari, en compliment del tràmit d’exposició pública previst en l’article 
49 LRBRL, s’ha publicat en el taulell d’anuncis de la Corporació, en el BOP núm. de 
208 d’octubre de 2024 i en el Diari de Girona de 30 d’octubre de 2024, entre d’altres, 
finalitzant el període d’exposició pública el passat dia 13 de desembre de 2024. 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4369.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4411.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4435.0
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Durant el període d’exposició pública s’han presentat al·legacions per part de la UTE 
Naturgy Iberia-Wattia Olot. L’empresa concessionària del servei de subministrament 
de calor i fred amb l’ús d’energies renovables al centre de la ciutat d’Olot ha formulat 
al·legacions respecte les tarifes del 2025, previstes en l’annex 7 de l’Ordenança 
reguladora de les prestacions patrimonials de caràcter públic no tributaria del 2025.  
 
Aquestes al·legacions han estat informades desfavorablement pel Cap de l’Àrea de 
Territori de l’Ajuntament d’Olot, segons informe que consta a l’expedient, el qual 
annexem, donant-lo per reproduït, als efectes oportuns.  
 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el President de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Desestimar íntegrament les al·legacions presentades per la UTE Naturgy 
Iberia-Wattia Olot en base als raonaments que s’exposen a l’informe del Cap de l’Àrea 
de Territori i que consta a l’expedient. 
 
Segon.- Aprovar definitivament l’Ordenança reguladora de les prestacions patrimonials 
de caràcter públic no tributari per a l’exercici 2025. 
 
Tercer.- Publicar al BOP, d’acord amb el que estableix l’article 70.2 del R.D. Legislatiu 
2/2004, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, els 
següents acords: 
 

• L’acord d’aprovació definitiva de l’Ordenança reguladora de les prestacions 
patrimonials de caràcter públic no tributari per a l’exercici 2025.  

 

• El text íntegre definitiu de l’esmentada Ordenança. 
 

 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4562.0 
 

Transcripció: “L’única al·legació que es presenta i es desestima té relació amb el 
procés de negociació del punt següent referent  de  la xarxa de calor de la zona de la 
plaça de l'antic Hospital. Aquesta es desestima perquè no s’adequa dins del marc de 
la mateixa concessió, alhora de fer el càlcul de preus.” 
 
 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4622.0 

 
Transcripció: “Quin és el cost que té aquest consistori pel que fa a la xarxa de calor?”  
 

 
Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4645.0 
 

Transcripció: “Ens abstindrem com en l’aprovació inicial.” 
 

 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4562.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4622.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4645.0
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Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4650.0 
 

Transcripció: “Estem d'acord que es desestimi aquesta al·legació. Des de la CUP 
incidim amb les tarifes d'aigua, per fer-les més progressives, per fomentar l'estalvi 
d'aigua, premiant les factures d'aquelles llars que gastin menys. I això implicarà que la 
majoria de les llars de la ciutat, l'any que vinent, pagaran menys del que haurien pagat 
amb l'anterior sistema de tarifació de l'aigua. Per tant, amb les millores que hem 
treballat per introduïdes ens hi abstindrem.” 
 

 
Intervé el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4684.0 

 
Transcripció: “Al Sr. Rubio li respondré en la intervenció del següent punt.” 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 12 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC i 1 
VOX) i 9 abstencions (4 CUP, 4 PSC i 1 ACTIVEM). 
 
 

12. 1.- MODIFICAR EL CONTRACTE DE CONCESSIÓ D’OBRA PÚBLICA PER A 
LA CONSTRUCCIÓ I SERVEI DE MANTENIMENT INTEGRAL DE LES 
INSTAL·LACIONS D’UNA XARXA DE CALOR AMB ÚS D’ENERGIES 

RENOVABLES I SUBMINISTRAMENT D’ENERGIA 
 
Núm. de referència : X2014003094     
Núm. expedient: CCS12014000004 

 
I.- L’Ajuntament Ple en sessió celebrada el dia 4 de juliol de 2014 va adjudicar a la 
“UTE Gas Natural Servicios SDVG,SA-Wattia Innova,SL” la concessió d’obra pública 
per a la construcció i servei de manteniment integral de les instal·lacions d’una xarxa 
de calor amb l’ús d’energies renovables i subministrament d’energia. 
 
L’Ajuntament Ple en sessions de dates 25 de setembre de 2014 i 22 de desembre de 
2016 va aprovar la modificació de la concessió, en aspectes com l’emplaçament de la  
central de calor o l’ampliació de la concessió amb la producció de fred a la xarxa de 
climatització i la incorporació de nous edificis a la xarxa de calor; a més d’altres 
modificacions acordades per la Junta de Govern Local, a l’empara de la delegació 
efectuada per acord del ple de 4 de juliol de 2014. 
 
II.- Ateses les converses mantingudes amb l’empresa concessionària arran dels 
recursos contenciosos interposats per la mateixa, en relació a les Ordenances Fiscals 
dels anys 2023 i 2024 i de l’actualització de la fórmula de revisió de preus. 
 
III.- El plec de clàusules administratives que regeix aquest concessió, aprovat per 
acord del ple de data 20 de febrer de 2014, preveu en el seu article 47, la revisió de 
preus a partir d’unes fórmules preestablertes i on es preveu expressament que “en 
últim extrem es pot arribar a una proposta de revisió de preus anual que haurà de 
reflectir l’evolució diferencial dels costos anuals. Per tant, en aquesta alternativa caldrà 
la negociació i el pacte anual amb el serveis tècnics municipals de l’Ajuntament d’Olot”. 
També l’article 249 del Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, d’aplicació a 
l’empara de la disposició transitòria primera de la Llei 9/2017, de 8 de novembre. 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4650.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4684.0
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L’ordenança reguladora de les prestacions patrimonials de caràcter públic de l’any 
2024, aprovada definitivament per acord del ple de data 21 de desembre de 2023, en 
relació ala concessió dels servei de subministrament de calor i fred amb l’ús d’energies 
renovables al centre de la ciutat, autoritza a la Junta Govern Local que una vegada 
coneguts els valors dels paràmetres que afecten a les fórmules de revisió de preus, 
previ informe del responsable del contracte, a adoptar l’acord d’aprovació, si s’escau, 
de l’esmentada revisió i les seves implicacions econòmiques, amb efectes del dia 1 de 
gener. 
 
IV.- Atès l’informe del tècnic d’infraestructures de data 5 de desembre de 2024 
(NI022024002631), de modificació de revisió de preus del contracte de la concessió 
d’obra pública per a la construcció i servei de manteniment integral de les instal·lacions 
d’una xarxa de calor amb l’ús d’energies renovables i subministrament d’energia. En 
aquest informe es validen noves formules de revisió de preus més coherents amb els 
sistemes de producció reals que no els inicialment previstos. 
 
Vist l’expedient administratiu núm. CCS12014000004 i antecedents corresponents, el 
president de la Comissio informativa, proposa al Ple  la Junta de Govern Local, 
l’adopció dels següents acords:  
 
Primer.- Modificar el contracte de concessió d’obra pública per a la construcció i servei 
de manteniment integral de les instal·lacions d’una xarxa de calor amb l’ús d’energies 
renovables i subministrament d’energia, fixant les formules de revisió que a 
continuació s’assenyalen: 
 
a) Aprovar el mecanisme de revisió de preus P1 CALOR següent  
 
Kt+1 = 80% x Ibt / Ibt-1 + 20% x Igt / Igt-1  
 
On:  
K t+1 = coeficient de revisió per l’any t+1  
Ibt / Ibt-1: Variació de preu de la biomassa (quocient entre índexs anuals any t i t-1).  
Es considera representatiu utilitzar els índex de preus de l'estella publicats per 
l'Associació Espanyola de Valorització Energètica de la Biomassa (AVEBIOM).  
Web de referència:  
https://www.avebiom.org/sites/default/files/ipb/IPB-indice-precios-ASTILLA-2T2024.pdf 
 
 
b) Aprovar el mecanisme de revisió de preus Preu P1 FRED següent  
 
Kt+1 = 90% x Iet / Ie t-1 + 0,10  
 
On:  
K t+1 = coeficient de revisió any t+1 
Iet / Iet-1: Variació de preu de l’electricitat (quocient entre índex anuals any t i t-1).  
Es considera representatiu l’índex IPRI-351 publicat per l'Institut Nacional d'Estadística 
(INE).  
Web de referència:  
https://www.ine.es/dyngs/INEbase/es/operacion.htm?c=Estadistica_C&cid=125473614
7699&menu=ultiDatos&idp=1254735576715 
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c) Aprovar el mecanisme de revisió de preus P2 i P3 adoptant el mecanisme automàtic 
de revisió següent:  
 
Kt+1 = 80% x Imo t / Imo t-1 + 20% x Imt t / Imt t-1  
 
On: 
K t+1 = coeficient de revisió any t+1,comú per P2 i per P3  
Imot / Imot-1: Variació del Salari Mínim Interprofessional (quocient entre índex anuals 
any t i t-1 o increment anual% deduït).  
Es considera representatiu utilitzar els valors publicats pel Ministeri de Treball i 
Economia Social (MITES).  
Web de referencia: https://www.mites.gob.es/estadisticas/bel/SMI/indice_HTML.htm  
Imt t / Imt t-1: Variació del cost de materials de reparació de maquinària i equips 
(quocient entre índex anuals any t i t-1 o increment anual% deduït).  
Es considera representatiu l’índex IPRI-33 publicat per l'Institut Nacional d'Estadística 
(INE).  
Web de referencia:  
https://www.ine.es/dyngs/INEbase/es/operacion.htm?c=Estadistica_C&cid=125473614
7699&menu=ultiDatos&idp=1254735576715 
 
 
d) Aprovar el mecanisme de revisió de preus P4 següent: 
  
Kt+1 = Qt t / Qt t-1  
 
On: 
Qt t = quota a aplicar l’any t, en € = 96.266,48 x At t / Ato  
At t = anualitat revisada deduïda pel sistema francès per a una inversió reconeguda de 
1.441.549,14 €, un termini d’amortització de 15 anys i una tasa d’interès suma del tipus 
de l’EURIBOR mitjà de l’any t + un diferencial reconegut del 3,960%.  
Ato = 134.228,13 €, anualitat inicial deduïda pel sistema francès per a una inversió 
reconeguda de 1.441.549,14 €, un termini d’amortització de 15 anys i una tasa 
d’interès inicial de 4,5%.  
Qt t-1 = quota aplicada l’any t-1, en € 
 
 
Segon.- Autoritzar i Disposar la quantia de 12.420.46 euros, a favor de “UTE Gas 
Natural Servicios SDG, SA-Wattia Innova SL”, amb CIF U66337163, amb càrrec a 
l’aplicació del pressupost municipal 24.144.165.221000 Enllumenat públic,   per 
l’aplicació de la revisió de preus de la concessió de la xarxa de calor amb l’ús  
d’energies renovables de la ciutat d’Olot per l’any 2023. 
 
Tercer.- Autoritzar i Disposar la quantia de 44.937,22 euros, a favor de UTE Gas 
Natural Servicios SDG, SA-Wattia Innova SL, amb CIF U66337163, amb càrrec a 
l’aplicació del pressupost municipal 24.144.165.221000 Enllumenat públic,  per 
l’aplicació de la revisió de preus de la concessió de la xarxa de calor amb l’ús  
d’energies renovables de la ciutat d’Olot per l’any 2024, per la instal·lacions incloses 
en l‘àmbit de sectorització aplicada pel Ministeri d’Hisenda i Administracions públiques, 
d’acord al càlcul resultant de l’aplicació de les ordenances fiscals del 2024, 
especificades per Junta de Govern Local del dia 19 de desembre de 2025. 
 
Operació Referència Tipus Partida Import Descripció CC1 CC2 CC3 CC4 CC5 CC6 

200220  Despeses 24144  165  221000 57357.68 ENLLUMENAT PUBLIC 100 001 001 001 000 000 
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Aquest és un import estimat perquè s'han d'aplicar noves tarifes al consum real dels 
clients fins al dia 31 de desembre de 2024. Per a l'abonament efectiu d'aquesta 
compensació, l'UTE repercutirà al 2025 l'import que correspongui per la diferència de 
les factures emeses en el període de referència i el que resulti d'aplicar les tarifes 
revisades per les prestacions objecte del contracte (P1, P2, P3 i P4), els clients finals 
han d'abonar aquestes factures. 
 
Aquestes tarifes corresponents a l’any 2024 han estat actualitzades amb el següent 
mètode proposat per l'Ajuntament:  
 
• Per calcular l'import corresponent a la prestació P1 Calor es considera un 80% de la 
variació de l'índex de biomassa i un 20% la variació de l'índex del gas. Així, seria la 
tarifa P1 Calor 2024 = 36,4760 €/MWh  
• Per calcular l'import corresponent a l'actualització de la prestació P1 fred es pren el 
90% de la variació de l'índex elèctric. Així, seria P1 Fred 2024 = 107,2792 €/MWh  
• Per calcular l'import corresponent a les prestacions P2 i P3 es pren el 80% del salari 
mínim interprofessional i el 20% de l'IPRI dels materials. Així seria P2 2024 = 6,7859 
€/KW i P3 2024 = 7,6070 €/KW  
• Per calcular la prestació P4 s'aplica l'Euribor a 1 any. Així seria P4 2024 = 36,5462 
€/KW 
 
Quart.- Facultar el Sr. Alcalde per tal que en nom i representació de la Corporació signi 
la corresponent documentació.  
 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Arbós i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4718.0 
 

Transcripció: “Fa sis anys es va viure una crisi energètica i va quedar palès que 
s’havia quedat desfasat el cost real de la generació d’aquesta energia amb el preu de 
venda que sorgia d'aquelles fórmules inicials que s'havien previst en el contracte. 
Bàsicament un dels elements claus és l’índex del preu del fred perquè aquest sorgia 
del preu de l’estella. Això té poc sentit perquè el preu de l’estella és per les calderes de 
biomassa. El que fem doncs és trobar una solució pel futur de la concessió de la xarxa 
de calor i fer-ho amb uns preus adequats al mercat. Creiem que aquestes fluctuacions 
quedaran més plasmades i no permetran situacions en què es pugui estar generant 
energia sota pèrdues i que generi un desequilibri a la concessió. 
Nosaltres Sr. Rubio paguem aquesta concessió a través dels consums que fan els 
diferents equipaments que hi estant adherits.” 
 
 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4891.0 

 

Transcripció: “En aquest contracte s’ha contemplat el lloguer del local on està la 
caldera i el dipòsit de biomassa?” 
 
 
 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4718.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4891.0
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Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4936.0 
 

Transcripció: “Degut al poc temps des que hem rebut l’informe, a la densitat i 
complexitat del document no l’hem pogut fer les consultes tècniques pertinents. Per 
tant, ens abstindrem confiant amb el bon fer dels tècnics de la casa.” 
 

Intervé el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4960.0 
 

Transcripció: “En quan a la pregunta de la Sra. Alegre, ho consultaré en el contracte i li 
faré arribar.” 
 

Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4985.0 
 

Transcripció: “La majoria de connexions d'aquesta energia que subministra la xarxa 
espavilada són edificis públics. Estem parlant de la Plaça Mercat, de l'antic Hospital 
Sant Jaume, residència Montsacopa, el Casal de la Gent Gran d’Olot,  Can Montsà, la 
FES, la Caritat i l’Oficina de Turisme. Després hi ha algun privat com poden Mango i 
Abacus.” 
 

Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5016.0 

 
Transcripció: “Entenem que si és l’empresa privada qui fa l’explotació del servei hauria 
de pagar un lloguer pel local.” 
 

Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5028.0 
 

Transcripció: “Haurem de mirar si formava part de l'acord, perquè en aquell moment es 
devia calcular com sortia.” 
 
Intervé el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5036.0 
 

Transcripció: “És veritat com que va haver-hi una inversió inicial molt important de 
l'empresa, no sé si això es va preveure com una possible amortització de la inversió 
inicial que va fer l'empresa. Per tant ho mirarem bé i us ho farem arribar.” 
 

 
Votacions: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 12 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC i 1 
VOX) i 9 abstencions (4 CUP, 4 PSC i 1 ACTIVEM). 
 
 
 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4936.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4960.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=4985.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5016.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5028.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5036.0
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13.1. – APROVAR INCIALMENT I EXPOSAR AL PÚBLIC EL CONVENI PER A 
L’ADQUISICIÓ DE L’IMMOBLE SITUAT AL NÚMERO 14 DEL CARRER SANT 

MIQUEL, AFECTAT COM A VIALITAT 
 
Núm. de referència : X2021049283     
Núm. expedient: URG42021000006 

 
El vigent Pla d’Ordenació Urbanística Municipal (POUM) d’Olot, aprovat definitivament 
per la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona en la sessió de 18 de juny de 2003; 
text refós aprovat en la sessió de 25 de setembre de 2003 (DOGC núm. 4061, de 2 de 
febrer de 2004) qualifica la finca que es descriurà, com a afectada per vialitat, amb 
destí a l’eixamplament del carrer de Sant Miquel, sense incloure-la en cap àmbit 
d’equidistribució de beneficis i càrregues, havent-se d’expropiar. 
 
Es tracta de la Finca número 961 inscrita al tom 1900, llibre 842, foli 21 del Registre de 
la Propietat d’Olot, on hi figura amb la següent descripció: 
 
URBANA: Casa señalada de número catorce, situada en la calle de San Miquel de 
esta  villa, que consta de bajos y dos pisos con un huerto al retor y contiguuo de 
cabida medio mesurón que linda: a Oriente, con el río Fluvià; a Mediodía, con casa de 
Ramón Arimany; a Poniente, con dicha calle; y a Cierzo con casa de Miguel Turon. 
 
Càrregues: És lliure de càrregues i gravàmens.  
 
Títols de propietat:  
 
Pertany als senyors propietaris per meitats indivises a títol d’herència en escriptura 
pública de 26 de novembre de 2013, atorgada davant el notari d’Olot Angel Arregui 
Laborda, protocol número 2298. 
 
 
Referència cadastral: La finca té com a referència cadastral el número 
8406518DG5780N0001TB 
 
 
Per part de la propietat del bé immoble afectat s’ha ofertat i acceptat com a preu just, 
per tots els conceptes, la següent quantitat total: SEIXANTA MIL EUROS (60.000 €). 
En aquest import hi ha inclòs el premi d’afecció i els interessos legals corresponents. 
 
Atès que existeix consignació pressupostària per a l’expropiació de referència a la 
partida 24 140 151 60909 “Expropiació Sant Miquel”. 
 
Vist el que disposen els articles 10-110 de la Llei d’expropiació forçosa de 16 de 
desembre de 1954 i el 3 del seu Reglament de 26 d’abril de 1957; 94 del Reial decret 
legislatiu 781/1986, de 19 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de les disposicions 
legals vigents en matèria de règim local i article 8.1.d) de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
municipal de règim local de Catalunya. 
 
Vist el que disposa l’article 24 de la Llei d’Expropiació forçosa i vist l’expedient 
administratiu i antecedents corresponents, el President de la Comissió informativa 
del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
PRIMER.- APROVAR el conveni expropiatori adjunt, en relació a la finca situada al 
número 14 del carrer de Sant Miquel, registral número 961 inscrita al tom 1900, llibre 
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842, foli 21 propietat dels senyors ****, amb DNI núm. ****  i domicili al carrer **** , **** 
i **** , amb DNI núm. **** i domicili ****.   
 
SEGON.- CONSTATAR el fet de la declaració implícita d’utilitat pública a l’efecte 
d’ocupació dels béns per l’aprovació del vigent Pla d’Ordenació Urbanística Municipal 
(POUM) d’Olot, aprovat definitivament per la Comissió Territorial d’Urbanisme de 
Girona en la sessió de 18 de juny de 2003; text refós aprovat en la sessió de 25 de 
setembre de 2003 (DOGC núm. 4061, de 2 de febrer de 2004) qualifica la finca que es 
descriurà, com a sòl urbà, i afectada com a vialitat: 
 
DESCRIPCIÓ DE LA FINCA: 
 
URBANA: Casa señalada de número catorce, situada en la calle de San Miquel de 
esta  villa, que consta de bajos y dos pisos con un huerto al retor y contiguuo de 
cabida medio mesurón que linda: a Oriente, con el río Fluvià; a Mediodía, con casa de 
Ramón Arimany; a Poniente, con dicha calle; y a Cierzo con casa de Miguel Turon. 
 
Inscrita al Registre de la Propietat d’Olot número 961 inscrita al tom 1900, llibre 842, 
foli 21  
 
Càrregues: És lliure de càrregues i gravàmens.  
 
Referència cadastral: La finca té com a referència cadastral el número 
8406518DG5780N0001TB . 
 
TÍTOL: 
 
Els pertany per meitats indivises a títol d’herència en escriptura pública de 26 de 
novembre de 2013, atorgada davant el notari d’Olot Angel Arregui Laborda, protocol 
número 2298: 
 
PAGAMENT: 
 
L’import de justpreuament és de SEIXANTA MIL EUROS (60.000 €). En aquest import 
hi és inclòs el premi d’afecció. 
 
El pagament es farà efectiu en  TRES TERMINIS, d’acord amb la següent previsió i 
abans de les dates que s’indiquen a continuació: 
 

Immediat a l’executivitat del 
present conveni 

 
20.000,00 € 

Abans de 30/06/2025        20.000,00 € 
Abans de 30/03/2026          20.000,00 € 

 
Inclou aquest import el premi d’afecció i interessos legals corresponents.  
 
A aquests efectes, els propietaris autoritzen a la Corporació a ingressar els imports 
corresponents al compte bancari facilitat en document SEPA. 
 
TERCER.- DECLARAR la necessitat d’ocupació de la finca descrita afectada pel Pla 
d’Ordenació Urbanística Municipal (POUM) d’Olot, aprovat definitivament per la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona en la sessió de 18 de juny de 2003; text 
refós aprovat en la sessió de 25 de setembre de 2003 (DOGC núm. 4061, de 2 de 
febrer de 2004) que la qualifica de vialitat 
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QUART.- RESOLDRE per avinença, aprovant el document adjunt, l’expropiació de la 
finca propietat dels senyors **** i **** , que s’ha descrit en l’acord segon. 
 
CINQUÈ.- SATISFER el descrit import amb càrrec a la partida 24 140 151 60909 
“Expropiació Sant Miquel”. I per al pagament de l’any 2025 i 2026 es farà càrrec a la 
partida equivalent que es determini en el pressupost de l’exercici corresponent. 
  
Operaci
ó 

Referènci
a 

Tipus Partida Import Descripció CC
1 

CC
2 

CC
3 

CC
4 

CC
5 

CC
6 

200240  Despeses 24140  151  60909 20000 EXPROPIACIO SANT MIQUEL 14 140 999 999 065 999 999 
200220  Despeses 99999 20000 SENSE ASSIGNACIÓ ESPECÍFICA 140 001 001 001 000 000 
200220  Despeses 99999 20000 SENSE ASSIGNACIÓ ESPECÍFICA 140 001 001 001 000 000 

 
SISÈ.- Exposar al públic l’expedient pel termini d’un mes, i transcorregut aquest, pel 
cas de no presentar-se al·legacions, es donarà per definitivament acabat l'expedient 
expropiatori a que s'ha fet referència, procedint a subscriure l’acta d'ocupació i 
pagament  de la finca esmentada. 
 
SETÈ.- FACULTAR l’alcaldia perquè subscrigui tots els documents que siguin 
necessaris per a la formalització dels precedents acords. 
 
VUITÈ.- NOTIFICAR els presents acords als propietaris i a Intervenció, Dipositaria, 
Tresoreria i als serveis de cadastre. 
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Güell i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5077.0 
 

Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5176.0 

 
Transcripció: “Ho veiem bé, és una millora per a la ciutat que s'obri aquesta avinguda 
de Sant Miquel. A més si s'ha arribat a una solució satisfactòria amb el propietari. Hi 
votarem a favor.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5198.0 

 
Transcripció: “No ens oposarem a l’acord que han arribat Ajuntament i veïns. Hi 
donarem suport.” 
 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5220.0 
 

Transcripció: “És una obra que hi ha prèvia el Pla General de 2003 i ha quedat molt 
estancat. Tant de bo, puguem desenvolupar aquest projectes i demanaria celeritat a 
l’equip de govern.” 
 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5253.0 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5077.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5176.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5198.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5220.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5253.0
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Transcripció: “Veiem bé i oportuna l'expropiació d'aquesta finca situada al carrer Sant 
Miquel 14. Considerem que és una acció ben justificada que ve donada en resposta al 
polígon d'actuació 10.2022 del POUM, preveu l'eixamplament d'aquest carrer, 
l'obertura de noves vies i connexió amb la ronda de Sant Miquel o el carrer Abat 
Bernat de Peramola. És una intervenció molt necessària. Ara bé, volem posar en 
èmfasi en alguns punts que considerem importants per garantir la efectivitat i 
l'acceptació d'aquesta actuació. Pensem tot aquest polígon d'actuació, com gran part 
del POUM. Necessiten una revisió des d'una nova perspectiva tenint en compte, per 
exemple, els mitjans de transport sostenible, bicicletes, patinets i passejos per les 
persones; per tant, pensar-los perquè no només hi circulin vehicles a motor, sinó que 
siguin només peatonals o només per vehicles sostenibles com bicicletes, patinets, etc. 
Cal repensar-ho tenint en compte les veïnes del barri, la ciutat i també en el nou 
context actual. A més, escoltant el Sr. Güell parlant del passeig fluvial, li volia demanar 
si estant pensant amb un vial més pacificat i que connecti la ciutat amb el riu? Saber 
també si tenen previst portar a terme aquest polígon d'actuació a curt termini i en quin 
punt està?”  
 
Intervé el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5392.0 

 
Transcripció: 2Evidentment ens agradaria fer-ho tot, però el pressupost no dona per 
tant. Aquest serà un projecte que s'anirà completant de mica en mica. Està fora d'un 
polígon d'actuació, és a dir, es tracte d’una expropiació directa, no hi ha 
compensacions ni tampoc drets urbanístics. Aquest tram de passeig ha d’anar tot amb 
càrrec a pressupost municipal. Aleshores això pot ser un inconvenient pel cost que pot 
suposar. Pel que fa el tram de la plaça Palau, això reconfigura de manera considerable 
l’estructura física de la plaça perquè quedarà en un sol nivell, fins que al c. Sant Miquel 
se separa del riu. En aquí s'han de desenvolupar tres polígons d'actuació diferents. És 
molt complicat que els propietaris impulsin aquests polígons d'actuació. Actualment 
estem treballant en un i de mica en mica s’anirà desenvolupant.” 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb unanimitat. 
 

 
14.1. – APROVAR INICIALMENT I EXPOSAR AL PÚBLIC EL CONVENI PER A 
L’ADQUISICIÓ DEL TERRENY SITUAT AL NÚMERO 21 DEL CARRER VOLCÀ 

MONTCAL, AFECTAT COM A EQUIPAMENT 
 
Núm. de referència : X2024073081     
Núm. expedient: URG42024000002 

 
 
El Pla d’ordenació urbanística municipal, (POUM), aprovat definitivament per la 
Comissió territorial d’Urbanisme de Girona en sessió del 18 de juny de 2003 i publicat 
en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya el 2 de febrer de 2004, qualifica la 
finca que és objecte del present expedient com a equipament escolar, guarderia, amb 
la clau 4.1.a., i  delimita un polígon d’actuació urbanística anomenat P.A.09.01 Vial 
Sant  Jordi – Volcà Montcal, amb l’objecte de procedir a l’obtenció dels terrenys 
afectats. 
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5392.0
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L’àmbit del polígon és discontinu, afectant a les parcel·les cadastrals números 
8397207DG5689N0001LU, del carrer Volcà Montcal 19, 8397206DG5689N0001PU, 
del carrer Volcà Montcal 21 i  8297201DG5689N0001LU, de l’avinguda Sant Jordi, 63. 
 
Totes les parcel·les són urbanitzades i es pretén adjudicar als propietaris de les 
parcel·les afectades com a equipament, amb l’entrega de parcel·les qualificades amb 
la clau 12. 4, incloses dins l’àmbit poligonal esmentat. Aquest polígon d’actuació és de 
dificultosa execució, donat que la configuració física de parcel·la de l’ajuntament 
(desnivell i basalt) altera la viabilitat econòmica de la reparcel·lació plantejada, i no 
permet compensar adequadament a tots els propietaris afectats. 
 
En l’actualitat, l’Ajuntament d’Olot és propietari de dues de les parcel·les esmentades, 
restant per adquirir la que és objecte del present informe, situada al número 21 del 
carrer del Volcà Montcal. 
 
En converses efectuades amb els propietaris de la parcel·la que resta de titularitat 
privada, qualificada com d’equipament, s’ha arribat a la conclusió que no estaven 
d’acord amb la descrita adjudicació de finques arribant a la conclusió que fos la 
Corporació qui adquirís la dita parcel·la per l’import de 120.000 euros, que és el mateix 
import que es va adquirir l’altre parcel·la afectada. 
 
Per tal de facilitar la gestió urbanística i atès que l'aprovació dels plans porta implícita 
la declaració d'utilitat pública i la necessitat d'ocupació dels terrenys i edificis que s'hi 
citen a efectes de la seva expropiació forçosa, d’acord a l’establert a l’article 103 del 
Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
d’urbanisme (DOGC núm. 4.436-28/07/2005) i atès que els propietaris dels béns 
immobles afectats accepten com a preu just, per tots els conceptes, la següent 
quantitat total: CENT VINT MIL EUROS (120.000 €) (és inclòs el premi d’afecció i 
interessos legals corresponents). 
 
Atès que existeix consignació pressupostària per a l'expropiació de referència a la 
partida 24 140 151 60911 Expropiació Avinguda Sant Jordi carrer Volcà Montcal. 
 
Vist el que disposen els articles 10-21 de la Llei d'expropiació forçosa de 16 de 
desembre de 1954 i el 3 del seu Reglament de 26 d'abril de 1957; 94 del Reial decret 
legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de les disposicions 
legals vigents en matèria de règim local i article 8.1.d) de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
municipal i de règim local de Catalunya,  
 
Vist el que disposa l'article 24 de la Llei d'Expropiació Forçosa i vist l’expedient 
administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió informativa del 
Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 

 
Primer.- Constatar el fet de la declaració implícita d'utilitat pública a l'efecte d'ocupació 
dels béns per l'aprovació del Pla d’ordenació urbanística municipal, (POUM), aprovat 
definitivament per la Comissió territorial d’Urbanisme de Girona en sessió de 18 de 
juny de 2003, en relació a les finques objecte del present expedient: 
 
URBANA: FINCA NÚMERO DIECIOCHO: Indivisible: Solar en termino de Olot de 
cuatrocientos setenta y cinco metros cuadrados, correspondiente a la parcela seis de 
la manzana cuatro, hoy calle Volcà Croscat, veintinueve. Linda: a Noreste, en línea de 
diecinueve metros, con la parcela siete de la manzana cuatro; a Sureste, en línea de 
diecinueve metros, con la parcela dos de la manzana cuatro y en línea de seis metros, 
con la parcela tres de la manzana cuatro; a Suroeste, en línea de diecinueve metros, 
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con la parcela cinco de la manzana cuatro; Noroeste, en línea de veinticinco metros, 
con la calle Esteban Paluzie Mayola. 
 
És la número 17092 inscrita al tom 1157, llibre 418, foli 86 del Registre de la Propietat 
d’Olot, en la que hi figura lliure de càrregues i de gravàmens. 
 
Pertany als senyors propietaris en les proporcions i títols que es descriuen a 
continuació: 
 
Al senyor **** , el 50,000000% del ple domini amb caràcter privatiu, segons consta en 
escriptura pública de reparcel·lació de data 2 de setembre de 1987, atorgada davant el 
notari d’Olot senyor Manuel Faus Pujol amb número 1752 del seu protocol. 
 
A la senyora **** , el 50,000000% del ple domini amb caràcter privatiu, segons consta 
en escriptura pública d’herència de data 18 de març de 2013, atorgada davant el notari 
d’Olot senyor Manuel Faus Pujol amb número 495 del seu protocol. 
 
Es correspon amb la parcel·la cadastral número 8397206DG5689N0001PU, situada al 
carrer Volcà Montcal 21. 
 
AFECTACIÓ URBANISTICA:  
 
Es troba afectada com a equipament pel vigent Pla d’ordenació urbanística municipal, 
(POUM), aprovat definitivament per la Comissió territorial d’Urbanisme de Girona en 
sessió de 18 de juny de 2003 i publicat en el Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya el 2 de febrer de 2004. 
 
 
PAGAMENT: 
 
L’import del justpreuament és de CENT VINT MIL EUROS (120.000 €) (és inclòs el 
premi d’afecció, interessos legals i de demora corresponents), que es farà efectiu en 
UN TERMINI, immediat a l’executivitat del present conveni, preveient-se que es pugui 
efectuar per tot el trenta-u de març de 2025. 
 
 
Segon.- Declarar la necessitat d'ocupació de la finca descrita, afectada per l'execució 
del Pla d’ordenació urbanística municipal, (POUM), aprovat definitivament per la 
Comissió territorial d’Urbanisme de Girona en sessió de 18 de juny de 2003. 
 
Tercer.-  Resoldre per avinença, aprovant el document adjunt, l’expropiació de la finca 
registral número 17092 inscrita al tom 1157, llibre 418, foli 86 del Registre de la 
Propietat d’Olot, en la que hi figura lliure de càrregues i de gravàmens, fixant com a 
justpreuament l’import de CENT VINT MIL EUROS (120.000 €) incloent-se el premi 
d’afecció. 
 
Cinquè.- Satisfer l’import de 60.000 euros a favor del senyor **** , amb DNI núm. **** i 
de 60.000 euros a favor del de la senyora **** , amb DNI núm. ****  amb càrrec a la 
partida 24 140 151 60911 Expropiació Avinguda Sant Jordi carrer Volcà Montcal. 
 
 
Operaci
ó 

Referència Tipus Partida Import Descripció CC
1 

CC
2 

CC
3 

CC
4 

CC
5 

CC
6 

200240  Despese
s 

24140  151  60911 120000 EXPROPIACIO AV.SANT JORDI -
VOLCA MONTCAL 

140 999 999 065 999 999 
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Sisè.- Exposar al públic l’expedient pel termini d’un mes, i transcorregut aquest, pel 
cas de no presentar-se al·legacions, es donarà per definitivament acabat l'expedient 
expropiatori a que s'ha fet referència, procedint a subscriure l’acta d'ocupació i 
pagament  de la finca esmentada. 
 
Setè.- Facultar l'alcaldia perquè subscrigui tots els documents que siguin necessaris 
per a la formalització dels precedents acords.  
 
 
Intervencions: 
Presenta la proposta el Sr. Güell i n’explica el contingut.  
Enllaç videoactes 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5490.0 
 

 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5611.0 

 
Transcripció: “En el mateix sentit que el punt anterior, si això és un benefici per la 
ciutat i el seu desenvolupament ho veiem bé. No veiem bé però, que l’ajuntament es 
vagi carregant de patrimoni perquè no és la seva funció.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5636.0 

 
Transcripció: “A l’igual que l’altra punt hi votarem a favor.” 
 
Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5655.0 

 
Transcripció: “Tot el que sigui anar adequant el POUM de 2003 ho veiem interessant. 
Tenim terreny per fer edificis d'habitatges de protecció oficial o també per intercanvair 
amb altres solars que poden ser d'interès per part de l'Ajuntament.” 
 
Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5681.0 
 

Transcripció: “Estem d’acord amb la compra de la parcel·la situada al carrer Volcà 
Montcal, núm.21, qualificada com a equipament educatiu. Sempre estem a favor de 
primar la tinença municipal per davant de la tinença privada. Volem traslladar un dubte. 
Quin és l’ús concret que es preveu per aquesta parcel·la, ja que, juntament amb 
l'adjacent que ja és de propietat municipal, el planejament la qualifica com a 
equipament escolar. Ens preocupa la viabilitat i la necessitat real d'una nova escola 
bressol en aquesta zona, tenint en compte que ja n'hi ha una de propera, la llar 
d'infants de les Fonts. Som conscients que necessitem places en aquesta edat, i a 
més tenim una partida del pressupost per una nova escola bressol a la ciutat. Però 
volem saber si vostè pretenen que aquesta nova escola bressol que està 
pressupostada anirà en aquesta situació o estan pensant en un altre lloc? 
Pel tema de la parcel·la de l'avinguda Sant Jordi, ens alegrem també que continuï sent 
municipal i destinada a habitatge perquè sabem que tenim un problema important 
d'habitatge en aquesta ciutat, com arreu del país.  Per aquest motiu tenir més 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5490.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5611.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5636.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5655.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5681.0
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habitatge que aquest sigui públic, i a més que sigui social , creiem que és anar per bon 
camí.” 
 
Intervé el Sr. Güell. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5791.0 

 
Transcripció: “La qualificació és d'equipament educatiu destinat a escola bressol. Això 
és el que fa 20 anys,  va preveure el nostre planejament. Tot i que en algun moment 
pugui aflorar,  per necessitats de la ciutat, un canvi de planejament i en comptes de ser 
destinat a un equipament per escola bressol, pugui ser qualsevol altre tipus 
d'equipament. Actualment, en aquest sector tenim la propietat de tot el solar per quan 
hi hagi una necessitat d’equipament públic. Ja  sigui una escola bressol o un altre tipus 
d'equipament mitjançant una modificació de planejament. Pel que fa l’altra parcel·la 
que està destinada a habitatge, actualment té una qualificació urbanística que no seria 
la més adequada per a habitatge de caràcter de promoció pública. I per tant, en el seu 
moment, s'haurà de promoure una modificació d'un canvi de clau, per dotar-nos de 
més edificabilitat, per treure més rendiment de l'acte que avui estem fent d'aquesta 
compra.” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5875.0 

 
Transcripció: “La Sra. Pagès ha fet una pregunta molt concreta, i la veritat és que 
dintre del nostre imaginari no hi ha la intenció de fer-hi una escola bressol. Actualment 
s’està treballant amb l'ampliació de l'escola bressol del Morrot. En el cas que 
tinguéssim l'oportunitat de fer-ne una de nova  l'objectiu seria fer-la en el nucli antic. 
Per tant, coincidim amb vostè que la proximitat de l'escola bressol de les Fonts no el 
faria el lloc més adequat. Però bé, això el futur ja ho acabarà decidint.” 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb unanimitat. 
 
 
15. 1.- MOCIÓ DE L’AFA DE LES ESCOLES BRESSOL MUNICIPALS D’OLOT PER 

APOSTAR FERMAMENT PER UNA CIUTAT AMABLE AMB LA PRIMERA 
INFÀNCIA. 

Núm. de referència : X2024074803     
Núm. expedient: SG022024000031 

 
Vist l’expedient administratiu i antecedents corresponents, el president de la Comissió 
informativa del Ple, proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
 EXPOSICIÓ: 
 
En relació a l'oferta cultural i oci  
 
Actualment l’oferta cultural i d’oci a la ciutat pels infants de 0-3 anys és anecdòtica. 
Tenim unes escoles bressols exemplars, que treballen amb els nostres infants d’una 
forma absolutament respectuosa que fomenta i estimula tot el seu desenvolupament 
des d’una perspectiva bio-psico-social. Malgrat tot, això no es trasllada a fora de les 
escoles, en el dia a dia de la ciutat.  
 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5791.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5875.0
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Creiem fermament en què en aquesta etapa es desenvolupen les bases per una vida 
adulta sana. És la etapa on es desenvolupen més connexions neuronals per segon en 
tota la vida i per això té una importància primordial en la vida d’una persona. La 
primera infància importa, per això és necessari una alimentació adequada, unes 
relacions socio afectives segures i com no, un joc estimulant, engrescador i lliure. Com 
diu Tonucci “els grans aprenentatges de la vida es fan jugant”.  
 
En la primera edició del festival Infanteria! es va posar de relleu la importància del joc 
lliure, espontani i segur com un element bàsic en el neurodesenvolupament dels 
infants. Com diu Sonia Kliass, “el joc és tan vital en els infants com menjar o dormir”. 2 
Malauradament les famílies no disposem d’un espai a la ciutat adequat al joc en 
aquesta etapa. Els parcs infantils no són un espai pensat per els més menuts i les 
cases particulars, cada vegada més petites, tampoc aporten un lloc idoni. A la ciutat, 
tenim parcs infantils, patis d’escola, activitats de lleure per infants i fins i tot un parc per 
gossos. No obstant, la primera infància és la gran oblidada. 
 
En relació a Infanteria! 
 
La primera edició del Infanteria! va suposar un oasi en la programació educativa, 
cultural i d’oci a la ciutat per als infants de 0 a 3 anys. Va permetre disposar de:  
 
- Una proposta formativa pedagògica per a les famílies, professionals i persones en 
general, interessades en l’etapa dels 0-3 anys, de manera innovadora i sense 
precedents.  
- Un espai exterior de joc lliure, dividit en una part de joc expansiu i una altra amb joc 
manipulatiu, que durant 3 dies va servir per a que tots els infants d’Olot poguessin 
compartir joc al aire lliure.  
- Un espai interior de descoberta i experimentació a través del joc lliure on la mainada 
va ser lliure de manipular materials naturals, sense restriccions ni als límits als que els 
tenim acostumats.  
 
 
En relació als espais permanents  
 
L’únic espai interior a la ciutat que pot servir per al joc lliure és la Biblioteca Marià 
Vayreda, però l’espai presenta problemes acústics ja que el soroll que fan els infants 
quan juguen i s’expressen, molesta a la mainada més gran que llegeix o estudia (ja 
que els espais de la planta baixa i la -1 estan connectats per una obertura).  
 
Els materials que hi ha, tot i respectar les característiques del joc respectuós segons 
els darrers estudis científics (materials naturals, inespecífics, que convidin a la 
imaginació, etc.), són insuficients, estan desgastats per l’ús, i fins i tot bruts. L’espai és 
petit i no permet desplaçar-se massa. Per altra banda, no convida als nadons “no 
caminants” ja que les moquetes i catifes no estan pensades per ells (s’hi pot entrar 
amb sabates del carrer, etc.)  
 
Actualment no tots els infants poden escolaritzar-se en una Escola Bressol ja que hi ha 
menys oferta que demanda, és per això que aquests espais són una necessitat urgent 
fins que no s’ampliï l’oferta de places.  
 
 
 
En relació al compromís de Ciutat Educadora  
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Entenem que Olot no està complint els punts 11, 12 i 15 de la Carta de Ciutats 
Educadores, ja que ni l’espai públic, ni els equipaments, ni els agents educatius, tenen 
prou en compte els infants de 0-3 anys.  
 
 
Un apunt sobre la natalitat  
 
Com que les condicions socials cada cop són més hostils i els habitatges cada cop 
més petits i nuclears, necessitem que la ciutat ofereixi espais comunitaris que 
compensin aquesta mancança social, tant a nivell estructural urbanístic com a nivell de 
trobada.  
 
En aquesta línia, la natalitat també depèn de condicions que es donen a les ciutats que 
habitem com: educació, sanitat, seguretat, etc. i altres factors com la conciliació de la 
vida familiar, laboral i també comunitària. Per aquest motiu, si aquests factors no estan 
ben cuidats, les persones poden optar per postergar o fins i tot renunciar a la idea de 
tenir fills.  
 
Un model de ciutat sostenible i inclusiva és una ciutat que cuida. Aquesta mirada és 
clau per assegurar un futur amb una natalitat equilibrada, que ara mateix no tenim. 
 
 
 

ACORDS:  
 
1. Mantenir una partida pressupostària anual per activitats de 0-3 anys que vagin en la 
línia pedagògica de les EBMO (joc i moviment lliure, respectuós, assessorament 
pedagògic) amb voluntat de donar continuïtat, una estructura sostinguda en el temps i 
no un esdeveniment puntual de tres dies (com les que es fan fer durant l’Infanteria) 
 
 2. Obrir un espai de criança permanent cèntric (o dins un altre equipament, adaptar 
algun existent, patis oberts) per al joc, l’acollida i les cures dels infants de 0-3 anys. 
 
 
 

Que entenem per joc i moviment lliure: La disposició de materials adequats, per a que 
els infants es desenvolupin amb llibertat. Que entenem per espai de criança: Un espai 
còmode i tranquil, que trenqui la soledat en la criança a la llar. Un espai on poder 
alletar, o descansar, a les famílies amb nadons i que actuï com a refugi climàtic, tant 
els mesos de més fred com els de més calor. 
 

 
Intervencions: 
Presenta la moció la Representant de l’AFA de les Escoles Bressol Municipals d’Olot i 
n’explica el contingut. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5976.0 

 
Transcripció: “Agrair moltíssim que la Junta Portaveus hagi acceptat a tràmit aquesta 
moció. Creiem que és un tema important per a la ciutat. Primer, posar en valor les 
escoles bressol que tenim. Treballen amb els nostres infants d'una forma 
absolutament respectuosa que fomenta  i estimula tot el desenvolupament des d'una 
perspectiva biopsicosocial. Agrair també, a les professionals que treballen en aquest 
àmbit, perquè fan una tasca i tenen un compromís amb la infància, que realment és un 
model a tot el país. Creiem fermament que en aquesta etapa es desenvolupen les 
bases per a una vida adulta sana.  
És una etapa on es desenvolupen més connexions neuronals per segon, en tota la 
vida. Per això té una importància primordial en la vida d'una persona. La primera 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=5976.0
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infància importa, per això és necessari una alimentació adequada, unes relacions 
sociofectives segures, i com no, un joc estimulant, engrescador i lliure. Com diu 
Tonucci, els grans aprenentatges de la vida es fan jugant. En la primera edició del 
festival d'infanteria es va posar de relleu la importància del joc lliure i espontani, com 
un element bàsic del neurodesenvolupament dels infants. I com diu Sonia Kliass el joc 
és tant vital en els infants com el menjar o el dormir. Malauradament, les famílies no 
disposem d'un espai a la ciutat  adequat al joc en aquesta etapa. Tenim parcs infantils 
molt interessants però no són un espai pensat precisament pels més menuts. En quant 
al festival d'Infanteria, dir que la primera edició va suposar com un oasis en la 
programació educativa i cultural d'oci a la ciutat, pels infants de 0 a tres anys. Va 
permetre, en el nostre entendre, una proposta formativa pedagògica tant per famílies, 
professionals i altres persones interessades en aquesta etapa de 0 a tres anys. Es va 
fer d'una manera innovadora i sense precedents. Creiem que en això les ciutats som 
pioners. També va suposar un espai exterior de joc lliure dividit en una part de joc 
expansiu, una part de joc manipulatiu. Durant tres dies va servir perquè aquests infants 
d'Olot es poguessin relacionar o compartir joc a l'aire lliure. Aquest espai interior que hi 
havia de descoberta i d'experimentació, a través del joc lliure, va suposar també un 
espai sense restriccions ni límits, que és el que ens diu l'evidència científica sobre el 
joc a la infància. En relació als espais permanents que tenim a la ciutat, l'únic espai 
interior de la ciutat que pot servir com aquest espai de joc lliure que defensem és la 
Biblioteca Marià Vayreda. Però ja sabeu que representa una sèrie de problemes 
acústics, ja que el soroll que fan els més petitons quan juguen i s'expressen pot 
molestar a la mainada llegeix o estudia. Els materials que hi ha, tot i que respecten les 
característiques d'aquest joc respectuós que defensem (materials naturals, 
inespecífics, pedagogies Montessori  i  altres), són insuficients, estan desgastats per 
l'ús i fins i tot alguns bruts. Creiem que l'espai és petit i no permet desplaçar-se. Per 
altra banda, tampoc convida els infants no caminants, els nadons més petitons, a estar 
per allà perquè les moquetes i les catifes no són el lloc més adequat. Actualment, no 
tots els infants poden escolaritzar-se en una escola bressol, donat que hi ha menys 
oferta que demanda. És per això que aquests espais són més necessaris que mai. En 
relació al compromís de la ciutat en el projecte Ciutat educadora, creiem que a l'Olot 
no estem complint amb els punts 11, 12 i 15 de la Carta de Ciutats Educadores, ja que 
no tenim l'espai públic, ni els equipaments, ni els agents educatius que tenen en 
compte en aquesta edat de 0 a 3 anys. Finalment, fer un apunt sobre temes de 
natalitat. Com que les condicions socials cada vegada són més hostils i els habitatges 
cada vegada més petits i més nuclears, necessitem una ciutat que ofereixi espais 
comunitaris que compensin aquesta mancança social, tant a nivell estructural, 
urbanístic, com a d'espais de trobada. Creiem fermament que la natalitat també depèn 
de les condicions que es donen a les ciutats.  Un model de ciutat com el que volem, 
sostenible i inclusiva, és una ciutat que cuida. Aquesta mirada és clau per assegurar 
un futur amb un natalitat equilibrada.” 
 
Tot seguit llegeix els acords de la Moció. 
 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=6304.0 

 
Transcripció: “No ens a sembla malament la proposició, simplement observem 
insuficiència o greus espais en blanc. La cura de la mare pel nen és co-natural a tota 
persona, I ens mostrem absolutament d'acord amb la línia argumental sostinguda. Ara 
bé, la solució proposada no és la concloent i molt menys la determinant del problema. 
La solució és que l'Ajuntament proposi de forma oficial al govern central, mitjançant el 
govern autonòmic o dels grups parlamentaris del Parlament espanyol, que es 
promulgui. Això sí que és una autèntica política social. La creació de vivendes 
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assequibles a tots els ciutadans, tal com es va fer en l'època del general Primo de 
Rivera, on el règim tan denostat de Franco, construint més de vuit milions de vivendes 
socials, a través de l'obra sindical del Hogar o bé mitjançant el Patronat Social de la 
Vivenda. Per altra banda, donat el dret que ningú discuteix de la incorporació de la 
dona al món del treball, es tracte de compaginar aquest dret amb el de ser mare, amb 
els inherents que això comporta. Quina seria la solució? Doncs, coneixent la falta de 
competències de les administracions locals com és el nostre cas, una nova legislació 
laboral sobre aquesta qüestió, consistent en oferir la possibilitat a tota mare 
treballadora de disfrutar d’una excedència laboral per maternitat, per cada fill que 
tingués. Però aquesta excedència, com consistia la legislació franquista, hauria de ser 
amb reserva obligatòria del lloc de treball. En conseqüència, el dret a percebre una 
prestació per aquest motiu,  hauria de córrer a càrrec de l'assegurança de 
desocupació, a fi de no crear més costos a l'empresa. I a l'empresa donar-li 
l'oportunitat de substituir la treballadora de referència, per una altra persona en 
situació de contracte d'interinitat, fins a la reincorporació d'aquella. Això sí que seria 
una política feminista. Es mogui l'Ajuntament de Olot en aquest sentit, encara que no 
sigui de la seva competència, alabant aquesta pretensió als òrgans corresponents. Per 
aquestes raons exposades i perquè creiem que aquesta moció ve de la mà de la CUP, 
nosaltres ens abstindrem.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=6462.0 

 
Transcripció: “Els que tenim fills de 0 a 3 anys compartim què és una edat on es 
desenvolupen les bases per a una vida adulta sana. També es desenvolupen  les 
connexions neuronals i és per això que és molt necessari la connexió amb altres nens i 
nenes en forma de joc. La socialització d’aqueta etapa la trobem imprescindible. Per 
tant, no podem estar més d'acord amb vosaltres.  També hauríem de preguntar al 
nostre consistori per quin motiu ha tret l'activitat d'infanteria. Si destinaran recursos per 
fer-ho a la sala que es demana de 0 a 3 anys, a la biblioteca o altres espais com hi 
havia hagut de forma privada com el local d’Andromines.”  
 
Intervé el Sr. Mir. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=6529.0 

 
Transcripció: “Des del PSC sempre que hem tingut responsabilitat de govern són dos 
temes que ens han interessat molt. Es tracte de dos temes que vam promoure, tant 
l'ampliació de les escoles bressol de la ciutat, com el tema ciutat educadora.  Els dos 
haurien d'anar molt lligats, perquè des de l'escola no es pot ensenyar tot. La ciutat 
també ha de portar el seu gra de sorra en aquesta etapa educativa. Aprofitar avui amb 
aquesta moció per reclamar aquest paper de la ciutat en l'educació.   
 
És un projecte molt potent amb moltes possibilitats i actualment a la ciutat el trobem 
una mica adormit. Seria el moment de repensar actuacions i de fer-hi coses perquè en 
els últims anys no n'hem sentit a parlar. Ens dona la impressió que és un projecte en 
un calaix i no està fent la feina que hauria de fer. No afegiria ni un punt i coma a la 
moció. Hi votarem a favor.” 
 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=6643.0 
 

Transcripció: “El Sr. Plana s'ha oblidat que els infants tenen pares i mares i que la 
responsabilitat en l'educació és i ha de ser compartida. Compartim plenament la 

https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=6462.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=6529.0
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=6643.0
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totalitat de la moció perquè aposta per un dels nostres essencials de model de ciutat. 
Fer d'Olot una ciutat més amable, inclusiva i pensada per tothom, especialment pels 
nostres infants més petits d'entre 0 a 3 anys. Parlem d'una etapa fonamental, la 
primera infància és clau. És el moment on es construeixen les bases de la vida, quan 
els infants fan els primers grans aprenentatges i es desenvolupen més ràpidament que 
mai. Desenvolupament físic i motor, desenvolupament cognitiu, desenvolupament 
emocional, desenvolupament social i el joc com a eina d'aprenentatge. A través del joc 
lliure i exploratori, el joc sensorial, el moviment lliure i el joc simbòlic. Però 
malauradament els nostres espais públics i l'oferta cultural i d'oci d'Olot no estan 
suficientment pensats per aquesta etapa vital. Aquí és on rau el problema. Tenim unes 
escoles bressol municipals exemplars. Treballen amb el joc lliure acompanyat, 
respectuós i pedagògic. Però quan les famílies surten al carrer o espais públics, 
aquesta filosofia s'esvaeix. Els parcs infantils no estan adaptats als més menuts, hi ha 
alguns casos particulars, però poquets. No totes les famílies poden accedir a 
l'escolarització per manca de llocs públics. Com hem vist, doncs, amb la presentació 
que ens han fet les AFA de les llars d'infants municipals, les famílies i els infants de 0 a 
3 anys es senten sovint oblidats. El Festival d'infanteria va ser un exemple de cap on 
anem i cap on volem anar. Va demostrar com és possible transformar un espai de la 
ciutat, ni que sigui per tres dies, en un lloc pensat pels més petits. Espais de joc lliure, 
propostes pedagògic per famílies i educadores, un entorn on es promou la criança 
compartida i comunitària. Però com reclamen les ponents de l'emoció, tres dies no són 
suficients. Aquesta proposta ha de tenir continuïtat i s'ha de convertir en una estructura 
permanent a la ciutat. Lluny d'això, a partir d'una pregunta feta al darrer ple, vist que el 
festival d'infanteria ha vist retallada l'aportació municipal a la meitat, passant de 60.000 
a 30.000 euros en el pressupost anual del 2025. Això no seria extraordinàriament 
sorprenent si no n'haguessin fet una valoració on qualificaven l'edició d’excel·lent. 
Sembla estrany que una cosa excel·lent vegi retallada la partida pressupostària a la 
meitat, d'un any per l'altre. Per tot això, aquesta moció ens sembla no només 
encertada, sinó necessària. Les propostes són concretes, assumibles i tenen un 
impacte directe a la vida de les famílies. Demanen primer una partida pressupostària 
anual per activitats adreçades als infants de 0 a 3 anys que segueixi la línia 
pedagògica de les Escoles Bressol Municipals, activitats continuades i no 
esdeveniments anecdòtics. I segon, obrir un espai de criança permanent i cèntric o 
adaptar algun dels espais ja existents per al joc, l'acollida i les cures dels infants i 
famílies de 0 a 3 anys. En aquest punt ens atreviríem a demanar que l'obertura d'un 
espai fos l'inici, d'un seguit d'espais diversos i repartits per les ciutats i els seus 
diferents barris per assegurar al màxim l'accessibilitat a totes les famílies. Agrair la 
iniciativa  i la feinada de les famílies que avui ens acompanyen.”  
 
 
Intervé el Sr. Quintana. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=6861.0 

 
Transcripció: “Benvinguts als membres de les AFA de les Escoles Bressol Municipals 
d'Olot. Com destaca la moció a aquest Ajuntament i aquest govern entenem i valorem 
la importància de l'etapa de 0 a 3 anys. Treballem des de fa temps per assegurar que 
Olot sigui una ciutat que respecti, valori i acompanyi els infants en el seu 
desenvolupament. Aquest és l'objectiu de les escoles bressol de la ciutat i en el que 
fonamenten el seu projecte pedagògic. Per això és la partida més important de l'àmbit 
d'educació amb un milió d'euros aproximadament. La ciutat té des de fa temps un dels 
ràtios de places públiques per habitant més gran de les ciutats de Catalunya. Aquest 
any hem estat capaços d'augmentar l'oferta de places en dotze places més. Com hem 
anunciat la intenció de l'any que ve, el curs 2025-2026, és oferir 33 places més. En 
aquest sentit, sí que voldria destacar algunes consideracions rellevants a l'hora de 
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valorar la situació que avui parlem. El Festival d'infanteria, ha estat un èxit rotund,  una 
gran aportació a la programació cultural de la ciutat. Ha rebut molt bones crítiques i ha 
tingut una assistència destacada, posant de relleu la importància del joc lliure i el 
moviment respectuós com a fonaments del neurodesenvolupament infantil. Celebrar 
un esdeveniment com aquest ha estat un gran pas per sensibilitzar la comunitat sobre 
la importància de la primera infància. Tot i així, és cert que la nostra tasca no s'acaba 
amb esdeveniments puntuals. Cal seguir treballant per garantir aquestes iniciatives i 
que es consolidin en el temps. Això també implica la creació d'un espai continu i 
accessible que doni resposta a les necessitats dels infants de 0 a 3 anys durant tot 
l'any, no només en ocasions específiques. El 2024 el Festival d’infanteria tenia 0 euros 
de pressupost i gràcies als romanents hem aconseguit fer el festival d'enguany. Per 
l’any 2025,  hi ha 30.000 euros. Estem mirant que les administracions col·laborin com 
ho fan amb Sismògraf o Lluèrnia per posar-ne dos de destacats i mirar de fer-ho amb 
èxit, sinó fos possible llavors seria un festival bianual. Referent als espais del 0 als 3 
anys, a la ciutat existeix un espai pensat per al joc i l'acompanyament de la primera 
infància com és la Biblioteca Maria Vayreda. Disposa d'espais oberts i adaptats als 
nens de tres anys. Aquests espais estan disponibles tot l'any. És un espai accessible 
per a tothom, inclou zones on es poden realitzar activitats com l’alletament, un aspecte 
molt important de la criança. Entenem que l'espai hagi quedat petit i que es pugui 
millorar en molts aspectes,  com l’acústica que han esmentat. A més, Olot compta amb 
diverses activitats culturals i educatives orientades a primera infància, un exemple 
d'això és el Festival El Més Petit, un esdeveniment que ofereix espectacles i activitats 
específiques per a infants de 0 a 3 anys i a les seves famílies i altres activitats que es 
fan a la ciutat. També recordar que vivim en una zona privilegiada i el contacte amb la 
natura i el coneixement de l'entorn afavoreix els infants en el seu creixement i 
desenvolupament saludable. Per tant, Olot compta amb uns parcs i uns jardins, un 
entorn molt proper a la natura que poden servir de descoberta i moltes oportunitats per 
reptes motrius i conjuntius que sempre són millorables. Olot fa temps que fem passos 
ferms per atendre les necessitats de la primera infància amb una oferta variada 
d'activitats culturals, educatives i de suport a les famílies. Sempre hi ha marge per 
millorar, per ser una ciutat encara més amable amb els infants com es demana a la 
moció i que hi estem d’acord. L'objectiu és seguir treballant per millorar  i ampliar 
aquestes iniciatives en garantir que tots els infants de 0 a 3 anys, tinguin aquests 
espais i oportunitats adequats al seu desenvolupament.  
Referent als punts concrets de la moció que demanen, l’any 2025 es manté una 
partida de 21.000€ per activitats, a part del pressupost d’Infanteria. Aquestes activitats 
estan dissenyades per l'equip directiu de les escoles bressol, però en podem parlar 
conjuntament amb l’AFA si es poden millorar. Pel que fa a l’espai de criança, estem 
d’acord que ha quedat petit i amb mancances. Per això, en el projecte inicial de la 
Biblioteca de Can Sacrest s’ha previst que hi hagi aquest espai dedicat a la criança. 
Ara mateix però, tenint una urgència de ciutat que és ampliar les places d’escoles 
bressol. Per tant, ens comprometem a millorar tant com sigui possible l’espai de la 
biblioteca. També està previst en el pressupost un projecte de patis oberts, on es farà 
una prova pilot en l’àmbit dels 0 a 3 anys, en algunes de les escoles. Mirarem doncs, 
com millorar aquest aspecte tan important.  Per tant, ens comprometem a seguir 
treballant per garantir que Olot sigui una ciutat que respecti i valori els drets dels 
infants, oferint-los els millors recursos possibles pel seu benestar.”  
 
Intervé la representant de l’AFA de les Escoles Bressol Municipals d’Olot. 

Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=7326.0 
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Transcripció: “Aclarir que ens desvinculem completament de qualsevol grup i partit 
polític. Ens alegrem molt que hi hagi aquesta voluntat i  aquest compromís per part 
dels diferents grups municipals. Només recordar que el festival El Més Petit de Tots, 
no estava dedicat a la primera infància perquè és de 2 a 5 anys.  Per tant, perdem 
aquesta franja que estem reclamant, que és del 0 als 3 anys. Reiterar que l'espai de la 
biblioteca no és només un problema de moqueta, sinó no hauríem presentat aquesta 
moció. És un tema de sonoritat, inclús de concepte a nivell de biblioteca. No és un lloc 
on els professionals es puguin sentir còmodes amb infants, corretejant per allà, cridant 
i fent tota mena de soroll. A part l'espai de joc lliure que hi ha és molt petit, totalment 
anecdòtic.” 
 
Votació: 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 20 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 4 CUP, 
4 PSC i 1 ACTIVEM) i 1 abstenció (1 VOX). 
 
 

16. 1.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL CUP PER LA SOBIRANIA ENERGÈTICA I 
PER SORTIR DE L’OLIGOPOLI: IMPULSEM L’AUTO-PROVISIÓ D’ELECTRICITAT 

RENOVABLE DELS ENS LOCALS 
 
Núm. de referència : X2024074812     
Núm. expedient: SG022024000032 

 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
El món es troba en situació d’emergència climàtica a causa de l’escalfament global 
provocat per les emissions a l’atmosfera de gasos d’efecte hivernacle derivats de 
l’activitat humana. L’augment progressiu de la temperatura mitjana representa una 
amenaça greu per a l’habitabilitat del planeta i està alterant significativament la 
composició, la capacitat de recuperació i la productivitat dels ecosistemes naturals, 
tenint efectes negatius en el desenvolupament econòmic i social, el benestar i la salut 
planetària. A més, els pobles, les comunitats i els països del Sud Global són els menys 
responsables de la crisi climàtica i els que alhora n’estan patint més les 
conseqüències.  
 
Institucions d’arreu del món han declarat l’emergència climàtica i ambiental adoptant 
compromisos per la mitigació de les emissions de gasos d’efecte hivernacle. Multitud 
de posicionaments, resolucions governamentals, parlamentàries i municipals, i 
mobilitzacions socials, reclamen polítiques per accelerar el procés de transició a fonts 
d’energia renovables, que després de la reducció de la demanda energètica per part 
dels emissors històrics, representen un dels principals recursos pels que es pot 
apostar per tal de mitigar les emissions. 
 
Mitjançant el Pacte Verd Europeu, la Unió Europea s’ha marcat l'objectiu de ser el 
primer continent neutre en emissions l’any 2050. Administracions públiques, empreses 
i veïns i veïnes hi hem de contribuir amb mesures per a la descarbonització del 
sistema energètic a través de la reducció de la demanda de l’energia, el foment de 
l’energia d’origen renovable, de la sobirania energètica i l’autoconsum col·lectiu. 
 
La transició també ens ha de portar a un nou model de producció d’energia renovable 
descentralitzat i participat per empreses, veïns i veïnes i amb una presència central de 
les institucions democràtiques i públiques del país. Que garanteixi el dret a l’energia a 
tothom, la cohesió social i l’equilibri territorial, i posi fi a l’actual situació d’oligopoli que 
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genera grans beneficis privats, manca de transparència, dèficits en els serveis i 
barreres al desplegament dels projectes de generació d’energia renovabledistribuïts. 
 
Els ens locals no podem continuar actuant només com a consumidors, hem de tenir 
capacitats per generar la nostra electricitat renovable, per compartir-la i per intervenir 
en el sistema elèctric distribuint i comercialitzant energies renovables. Hem de liderar 
la transició als nostres pobles i ciutats impulsant la participació de diferents agents. 
 
No obstant això, el compromís dels ens locals adoptant mesures de forma individual 
no sempre és suficient, i és un fet que molts municipis no disposen dels recursos i les 
capacitats per desplegar algunes d’aquestes polítiques. L’agregació d’interessos i 
representació realitzada per les associacions municipalistes com ara l’Associació de 
Municipis i Entitats per l’Energia Pública (Amep) contribueix a superar aquestes 
dificultats i permet als municipis fer política en una escala superior. També és clau el 
suport que rep el municipalisme per part dels consells comarcals, les diputacions i la 
Generalitat de 
Catalunya. 
 
L’auto-provisió d’electricitat dels ens locals i altres serveis relacionats amb l’energia 
renovable i la distribució i comercialització públiques d’electricitat a empreses locals i 
veïns i veïnes és una acció que contribueix a accelerar la transició i a canviar el model 
actual controlat per l’oligopoli energètic. Però la majoria de municipis no tenen 
capacitat per constituir empreses públiques que actuïn com a mitjà propi proveint 
d’electricitat renovable als serveis públics i comercialitzant-la al seus municipis. 
 
És per això que l’any 2023 l’Associació de Municipis i Entitats per l’Energia Pública 
(Amep) i l’empresa pública Energies Renovables Públiques de Catalunya SAU 
(L’Energètica) varen realitzar coordinadament dos informes jurídics per determinar d’una 
banda com L’Energètica podria transformar-se en mitjà propi dels ens locals i, de l’altra, 
com els ajuntaments podrien desenvolupar l’activitat econòmica local de 
subministrament d’electricitat a través d’aquest mitjà propi, i auto proveir-se. 
 
Paral·lelament, el Parlament de Catalunya en la sessió del 28 d’octubre del 2023 va 
aprovar la Resolució 852/XIV en la que s’insta al govern a fer possible la participació 
dels ens locals en el capital social de L’Energètica a fi que esdevingui un mitjà propi 
d’aquests. Més recentment, el 4 de juliol de 2024 les presidències de les quatre 
diputacions han acordat crear un grup de treball per analitzar l’entrada a L’Energètica a 
fi que n’esdevingui mitjà propi. 
 
Posteriorment, en la sessió del 10 d’octubre del 2024 va aprovar la Resolució 7/XV 
que insta al govern a continuar la consolidació de l'Energètica com a empresa pública 
de generació i subministrament d'energia renovable, i concretament, a reformar els 
seus estatuts per permetre l'accés a l'accionariat a les diferents administracions 
públiques catalanes abans de finalitzar el 2025. 
 
És per això que els municipis, compromesos a accelerar una transició energètica justa 
que no vulneri els drets humans i de la natura i participar en el canvi al nou model i 
amb l’objectiu de disposar d’un mitjà propi per a l’auto-provisió d’electricitat produïda 
per renovables i altres serveis relacionats amb l’energia renovable, 
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ACORDEM 
 
1. Contribuir des del nostre municipi a accelerar una transició energètica justa arreu 
del món que no vulneri els drets humans i de la natura i a assolir la sobirania 
energètica de Catalunya aprofitant els edificis, espais i terrenys municipals per 
desenvolupar-hi projectes propis o compartits de generació d’electricitat renovable i 
afavorint l’estalvi i l’eficiència energètiques i la mobilitat elèctrica compartida, amb 
l’objectiu que tots els serveis municipals funcionin amb energies renovables de 
proximitat, lliures d’emissions de gasos contaminants. 
 
2. A fi d’acomplir aquest objectiu, demanar al govern de la Generalitat de Catalunya 
que impulsi i doni suport, mitjançant L’Energètica i en col·laboració amb l’Amep i les 
altres associacions municipalistes, a: 
 
 

a) La realització, tramitació i aprovació dels expedients per a la transformació de 
L’Energètica en mitjà propi per al subministrament d’electricitat generada per 
fonts renovables als ens locals que encara no disposin d’altres 
comercialitzadores públiques. 

 
b) Les iniciatives locals per a la transició energètica justa prestant ajuda tècnica i 

financera i participant en projectes compartits de generació d’energia renovable 
que disposin de consens i contribueixin a l’equilibri territorial. 

 
c) La gestió de les empreses energètiques locals i les xarxes de distribució 

d’electricitat públiques i els acords de col·laboració entre elles. 
 

d) Donar difusió als acords adoptats i notificar-los al govern de la Generalitat de 
Catalunya, a la DG d’Energia, a l’Icaen, a les diputacions i a les associacions 
municipalistes. 

 
 
Intervencions: 
Presenta la moció la Sra. Cañada i n’explica el contingut. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=7456.0 

 
Transcripció: “És sabut que avui ens trobem en una situació d'emergència climàtica 
derivada de l'escalfament global provocat per les emissions de gasos d'efecte 
hivernacle. Alhora, ens agradaria aportar algunes dades, ja que encara hi ha qui ho 
nega. A més de l'increment de la temperatura, la ciència ha demostrat que els efectes 
del canvi climàtic es tradueixen en fenòmens metodològics extrems com la DANA. La 
pèrdua de glaceres com les del Pirineu, que ja se n'han perdut el 95%, l'extinció 
d'espècies, afectacions sobre les collites, riscos per la salut i el benestar o migracions 
a les persones, entre d'altres. A principis de novembre, el Servei Europeu Copèrnicus 
ja avançava que el 2024 serà l'any més calorós des que existeixen registres. També 
serà el primer any en què l'escalfament global superi els 1,5 ºC respecte a l'època 
preindustrial, entre el 1850 i el 1900. Una xifra que es va acordar no superar a la cort 
de París. La tendència és clara. La bona notícia és que de moment la xifra només s'ha 
donat aquest any i que encara hi podem fer alguna cosa al respecte.  
Així doncs, és clau apostar per mesures que ajudin a reduir les emissions de gasos 
hivernacle i també fer polítiques per reduir la demanda d'energia.  Especialment des 
dels països enriquits que som els que més hem contaminat al llarg de la història. 
D'altra banda, l'extracció de recursos energètics, d'electricitat i la seva distribució és un 
negoci privat que implica molts beneficis econòmics i la realitat és que les grans 
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empreses propietaris d'aquests recursos i de les xarxes de distribució tenen una gran 
capacitat d'influència en les lleis que regulen el sistema. La transició energètica ens la 
poden fer les grans energètiques de sempre, fent macroprojectes mentre guanyen 
beneficis o bé, ens hi podem posar nosaltres per decidir com volem que sigui aquesta 
transició. Davant d'un oligopoli energètic com el que hi ha a l'Estat espanyol, el 
compromís dels ens locals adoptant mesures de forma individual no sempre pot ser 
suficient. Per això, és clau actuar conjuntament i unir forces o sumar-se a associacions 
municipalistes com ara l'Associació de Municipis i Entitats per a l'Energia Pública 
(AMEP), que contribueix a superar les dificultats que poden tenir els municipis i els 
permet fer política a una escala superior. És el que van fer dijous de la setmana 
passada 113 municipis catalans, dues diputacions i dues entitats que formen part de 
l’AMEP, presentant la Declaració de Girona per una xarxa de distribució d'electricitat 
pública, on queden recollits els arguments que hem exposat avui. Ciutats com Girona, 
Barcelona, Lleida, Tarragona o Terrassa, però també municipis com La Vall d'en Bas, 
Sant Quirze de Besora, Verges o Celrà han fet aquesta declaració conjunta. El 
subministrament d'energia a l'Estat espanyol és un servei d'interès econòmic general 
però no està reconegut, ni com a servei públic, ni com a dret fonamental. Considerem 
que l'energia hauria de ser un servei bàsic, un bé comú i un dret. No volem que 
segueixi estant subjecta als interessos econòmics de l'oligopoli energètic, sinó als 
interessos dels veïns i les veïnes. Per això, és clau treballar per una transició 
energètica justa, distribuïda i participada. L'autoprovisió d'electricitat dels ens locals i 
altres serveis relacionats amb l'energia renovable i la distribució i comercialització 
públiques de l'electricitat a empreses locals i veïns i veïnes és una acció que 
contribueix a accelerar la transició i canviar el model actual controlat per l'oligopoli 
energètic. En aquest sentit, l'Associació de Municipis i Entitats per a l'Energia Pública 
(AMEP), i l'empresa pública Energies Renovables Públiques de Catalunya 
(Energètica), han estat treballant per fer possible la participació dels ens locals en el 
capital social de l'energètica, perquè aquesta pugui ser un mitjà propi dels ens locals. 
Així doncs, i per poder decidir sobre l'energia, proposem avui al ple l'adopció dels 
acords de la moció.” 
 
Tot seguit llegeix els acords de la moció. 

 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=7811.0 

 
Transcripció: “No compartim la seva afirmació que el canvi climàtic sigui fruit de 
l'activitat humana. Ja es va acabar la por pel forat de la capa d’ozó, s'han inventat l’ 
Agenda 2030 per justificar tancaments i generar més pors a la societat. El món fa 
molts anys que gira i durant aquests milions d'anys hi ha hagut canvis com el que 
vostès ara diuen ser una cosa extraordinària. Els compromisos que vostès diuen són 
tan bons per reduir les emissions de gasos, són els que destrueixen la nostra pagesia i 
la nostra agricultura. Ni a la CUP són experts en energies renovables, ni gestors 
d'entitats públiques, ni tampoc pretenguin ser-ho. Cadascú el que li correspon i el que 
sap fer. Tant l’AMEP, com l’ Energètica ja tenen els seus propis administradors i 
gestors. No vulguin més intervencionisme, deixem treballar la gent responsable. Parlen 
de descarbonització i de posar fi a l'actual situació de l'oligopoli que genera grans 
beneficis al capital privat. Baixin del núvol i toquin de peus a terra. Des que el món és 
món hi ha hagut oligopolis. El capital és imparable. Creïn amb vostès un gran capital i 
podran crear el seu propi oligopoli. És la millor eina per aconseguir el que pretenen 
enmig d'un món capitalista. No vulguin lluitar dins d'aquest món del gran capital amb 
eines i armes pròpies de règims socialistes comunistes. En resum, defensem i 
defensarem  a la gent de la Garrotxa contra l’Agenda 2030 i tot allò que l'envolta amb 
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polítiques sensates i no amb quimeres pròpies de l'Alicia al país de les meravelles. El 
nostre vot serà en contra.” 
 
Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=7944.0 
 

Transcripció: “Gràcies per presentar aquesta moció, ja que veiem important estudiar la 
manera que les institucions públiques puguin generar aquest tipus d'energia i distribuir-
la en altres equipaments municipals o habitatges. Estem completament d'acord que 
malauradament hi ha el canvi climàtic. La transició energètica és un tema que ens 
hauria de preocupar i ocupar al mateix temps. Si no treballem en aquesta línia, 
estarem sotmesos a uns preus desorbitats dels oligopolis de les grans energètiques. 
Per tots els acords descrits a la moció hi votarem a favor.” 
 
Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=7997.0 
 

Transcripció: “Com bé ha explicat la regidora de la CUP durant l'exposició de motius, 
existeix un consens internacional molt ampli sobre que l'acció humana ha causat 
l'escalfament global que ha provocat un estat d'emergència climàtica. La transició 
energètica és imprescindible per descarbonitzar l'economia i mitigar els efectes del 
canvi climàtic. El Mediterrani és una de les regions més afectades pel canvi climàtic 
amb conseqüències evidents com : sequeres, onades de calor, pluges irregulars i 
episodis de DANA. El model energètic basat en energies fòssils està caducat i és el 
principal el causant del canvi climàtic. El cost de la manca de sobirania energètica a 
Catalunya és de més de 10.000 milions d'euros anuals, una despesa insostenible. 
Catalunya té el potencial per liderar la transició energètica gràcies als recursos 
naturals com el sol i el vent. La prospectiva energètica de Catalunya estableix ja un 
model que combina eficiència, sobirania energètica i respecte pel territori. El Pla 
territorial sectorial de les energies renovables defineix els criteris i passadissos per a 
un desplegament sostenible de les renovables. El Pla integral d'Energia i Clima 2030 
recull accions concretes per descarbonitzar l'economia catalana. 
La Generalitat treballa en la creació de l'Agència Catalana de l'Energia per impulsar la 
transició energètica de manera coordinada. Ja existeix, per tant, una voluntat per fer 
realitat aquesta transició i no fer-la comporta riscos econòmics, socials i ambientals 
incloent una major exposició a catàstrofes climàtiques. Aquesta moció ens sembla molt 
positiva i creiem que com a municipi hem de contribuir a accelerar aquesta transició 
energètica. Que l'empresa pública l’Energètica sigui un dels instruments per guiar 
aquesta transició ens sembla molt bona idea, per tant, hi votarem a favor.”  
 
Intervé el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8132.0 
 

Transcripció: “Votarem a favor de la moció.  Els grups que formen aquest equip de 
govern estan a favor de la transició energètica amb els objectius que ens hem marcat 
pel 2030 i 2050.Agraeixo a la Sra. Alegre que hagi citat el PROENCAT 2500 perquè és 
una prospectiva que ens ha de guiar a tots ja que és un acord de país.  La 
dependència energètica del nostre país a l'exterior està xifrada en l'ordre dels 1.000 
milions d'euros anuals.  
Per tant, la transició energètica ens ha d'ajudar a baixar aquesta factura cap a 
l'exterior. A més, això implicarà que ens produïm la nostra pròpia energia com a país 
que som i que probablement no serà fòssil.  A més, implica que generalment el canvi 
d'energia esdevingui en forma elèctrica. Sortosament, l'energia elèctrica implica un 
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augment de l'eficiència. El PROENCAT  preveu que sigui la vegada a la història de la 
humanitat que esperem entre tots créixer en població i fins i tot en certes activitats, i en 
canvi reduir les nostres factures i consums com a societat en relació a l'energia. Això 
té molta importància per poder ser més autosuficients, permet introduir l'element 
central que volia afegir. Evidentment, hem de pensar en la generació i en la distribució 
per això votarem a favor de la moció. Hem de pensar en els consums. Vol dir que hem 
de ser curosos i fins i tot ferms en què allà on haguem de decidir un canvi de 
tecnologia per la nostra calefacció sigui en font d’energia elèctrica. Allà on haguem de 
decidir una solució per la mobilitat sigui en base elèctrica. Perquè sinó, no complirem 
els objectius que entre tots plegats acceptem i ens estem donant.  
En resum, hem de pensar en la pota del consum i com a societat no ho estem fent. 
Estem discutint sobre la generació i l’oligopoli, però la societat en general no coneix el 
PROENCAT, ni els seu objectius i condicions que cal complir perquè realment anem 
en la direcció que tots diem que volem anar. El PAESC és una oportunitat a Olot  
perquè en els propers mesos entenguem que el camí de la transició energètica va 
lligat, tant  a la generació i distribució com en el consum d'energia amb base elèctrica 
perquè l'eficiència i el camí cap el 2030 sigui efectiu.” 
 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8465.0 
 

Transcripció: “Evidentment, a tot lo que ha dit el Sr. Crivillés, una reducció de la 
demanda de l'energia que sembla que ens hi veurem obligats al final per tot el que 
vindrà derivat de l'emergència climàtic. A tots els grups, dir-los que moltes gràcies.” 
 
Votació: 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb 20 vots a favor (8 JUNTS, 3 ERC, 4 CUP, 
4 PSC i 1 ACTIVEM) i 1 vot en contra (1 VOX). 
 
 

17.1.- PRECS I PREGUNTES 
 
SEGURETAT A LA CIUTAT 
Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8526.0 

 
Transcripció: “S’està incrementant per part de la Policia Llocal els controls a barris i 
activitats per evitar robatoris i actes delictius. Han entrat en funcionament les unitats 
especials dels Mossos d’Esquadra per millorar la seguretat?” 
 
 

Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9561.0 

 
Transcripció: “Segons les declaracions del Cap de la Policia Municipal, els 
atropellaments s’han multiplicat per 4 aquest any a la nostra ciutat. Què està passant 
en aquest aspecte? Demanaríem més inversions en aquest sentit.” 
 
 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12107.0 
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Transcripció: “Realment, més enllà dels inputs que ens arriben a través de les xarxes 
socials, dels comentaris ciutadans, de la percepció que es pot tenir en un moment 
determinat, comparativament les dades que tenim en aquests moments són millors 
que les de temps passats. Hi ha un element molt important que a vegades 
transcendeix poc, que és la resolució d'aquests delictes. La coordinació entre la Policia 
Municipal i els Mossos d'Esquadra està donant molt bons resultats als darrers mesos. 
La unitat operativa va entrar en funcionament coincidint amb les Festes del Tura. Està 
treballant intensament i la seva actuació es nota molt. Aquesta té la llibertat de no 
haver d’actuar en resposta a un avís que arriba d’un ciutadà, sinó que funciona com 
una unitat independent. La valoració és molt positiva, ha estat un encert. Això ha entrat 
en combinació amb la Unitat 200 dels Mossos d’Esquadra que també el balanç és molt 
positiu, de tal manera que els Mossos d'Esquadra ja han decidit també deixar aquesta 
Unitat 200 permanentment al centre ciutat. Desgraciadament, necessitem més Policia 
Municipal, més Mossos d'Esquadra i més dispositius tecnològics per mantenir la 
seguretat a la ciutat.” 
 

 
CONGRATULACIÓ PROCÉS REFORMA BARRI MONTOLIVET 

Intervé el Sr. Plana. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8582.0 

 
Transcripció: “Celebrar que s’ha iniciat el procés participatiu de reforma del barri de 
Montolivet.” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10547.0 

 
Transcripció: “Efectivament, el procés de Montolivet ha començat. Va haver-hi la 
primera sessió participativa i tal i com es va acordar, ni tècnics ni polítics, no hi vàrem 
participar. La sessió va anar bé i per tant, ara  ha de tenir una continuïtat els pròxims 
mesos per anar avançant tal com ens van demanar. Aprofito també per dir-li al Sr. 
Rubio  que vostè ha tractat el tema de Montolivet com d'un fracàs i no és un fracàs. Es 
tracte d’un procés complex. En el moment de redacció del projecte i quan estàvem a 
punt de fer la consulta sobre aquest, els veïns ens van demanar fer un procés 
participatiu. Ara s’està fent aquest procés participatiu, però no està tancat. Hem de 
respectar la voluntat dels veïns a voler fer aquest procés participatiu.” 
 
 
CONGRATULACIÓ VARIANT D’OLOT 

Intervé el Sr. Plana 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8609.0 

 
Transcripció: “Celebrar que per part de la Conselleria de Territori de la Generalitat 
s'hagi començat a tirar endavant el projecte de construcció de la variant d'Olot i de les 
preses que s’iniciarà la segona meitat del 2025. Avui el Parlament de Catalunya, VOX 
s’ha donat suport a una moció a favor de la variant d’Olot. Esperem que amb els nous 
pressupostos es pugui tirar endavant.” 
 
 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
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Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10613.0 
 

Transcripció: “Avui ha sigut un moment important en el ple del Parlament, després m'hi 
referiré en un altre sentit.” 
 
 
AGRAÏMENT REUNIÓ SENSELLARISME 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8690.0 
 
 

Transcripció: “Donar l'agraïment a la regidora de Serveis Socials perquè aquest mes 
ens hem reunit per tractar el tema del sensellarisme. Es tracte d’un tema que ens 
preocupaven molt, sobretot l’arribada del amb fred.” 
 
 
 

OBRES CTRA. SANTA PAU 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8722.0 

 
Transcripció: “Fa uns mesos vam aprovar en sessió plenària les obres a la ctra. Santa 
Pau. Ens agradaria saber per quin motiu encara no han començat?” 
 
Respon el Sr. Sellabona 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10627.0 
 

Transcripció: 2Aquesta no és una obra contractada, sinó que només es va aprovar és 
el projecte. El vam presentar en una línia de subvenció i aquesta setmana ens ha 
arribat la confirmació definitiva que no se'ns ha adjudicat aquesta línia de subvenció. 
Per tant, ara s’obre un altre escenari  i haurem de veure si podem començar per fases, 
ja sigui incorporant elements en el Pla d'asfalt o fent una actuació amb la partida 
d'Actuacions a barris.” 
 

Intervé el Sr. Alcalde. 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10677.0 

 
Transcripció: “És allò que he parlat al principi en aquell punt de delegar a la Junta de 
Govern Local. Es produeixen aquestes confusions quan no tens la confirmació. Si no 
l’haguéssim aprovat,  ara no tindria coneixement que volíem fer aquesta actuació i 
haurem d'esperar a fer-la d'una altra manera.” 
 
 

PLA USOS DEL FIRAL (MOBILIARI) 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8734.0 

 
Transcripció: “Fa uns mesos vam preguntar que hi havia restauradors que no complien 
amb la normativa del Pla d’Usos del Firal.” 
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Respon el Sr. Vayreda. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=11439.0 
 

Transcripció: “Ho mirarem, traslladi’m qui s'ha queixat i parlarem amb ells.”  
 
 
 
BONFICACIONS TERRASSES PLAÇA MAJOR I PLAÇA DE L’ANGEL 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8749.0 
 
 

Transcripció: “Com està el tema de les bonificacions de les terrasses de la plaça Major 
i de la plaça de l'Àngel?” 
 
 

Respon el Sr. Vayreda. 
Enllaç videoactes:  
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=11448.0 
 

Transcripció: “Les bonificacions estan ja previstes i em sembla que ja s’ha comunicat 
als diferents titulars. Evidentment, els que no van posar taules i cadires se’ls bonificarà 
un 100%, a la resta un 40%-60%.” 
 
 
 
CABLEJAT PLAÇA MAJOR 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8756.0 
 

Transcripció: “Hi ha algun termini perquè les elèctriques s’encarreguin de cablejar els 
cables de la plaça Major a les arquetes?” 
 
Respon el Sr. Vayreda. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=11490.0 

 

Transcripció: “Els cablejats no està en el projecte, perquè qui ha d'acabar executant 
això són les empreses de telefonia i elèctriques. Les que depenen d'operadors locals 
com Bassols o Xàrtic és més fàcil i molt ràpid. Quan són les altres, és molt més 
complicat. Estan totes avisades, ja hi hem contactat. Caldrà fer alguna rasa entre illa a 
illa que requereix obra de l'Ajuntament. Caldrà també que els propietaris facin alguna 
intervenció per connectar amb les seves façanes i que les empreses facin la seva 
feina. Tenim previst poder-ho fer a principis de l’any vinent.” 
 
QUALITAT AIRE 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8786.0 
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Transcripció: “ Fa uns mesos es va presentar una moció per la contaminació de l'aire.  
Tenim un greu problema de contaminació, sobretot a les escoles. Ens agradaria saber 
quines mesures prendran? Hi ha algun Pla per fer-hi front?” 
 
Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10096.0 

 
Transcripció: “Com ha avançat el Sr. Rubio, al febrer d'aquest 2024 no es va aprovar 
la moció de la CUP i Activem Olot per la instal·lació de detectors de la qualitat de l'aire 
que presentàvem amb la voluntat de poder monitorar i millorar la qualitat de l'aire que 
respirem a la ciutat d'Olot. Els divendres de la setmana passada va sortir un informe 
elaborat per Ecologistes en Acció sobre la qualitat de l'aire als entorns educatius de 
Catalunya que recollia una campanya de ciència ciutadana en què s'ha mesurat el 
diòxid de nitrogen a 79 entorns escolars dels municipis de Barcelona, Badalona, Sant 
Cugat del Vallès, Olot i Vielha. Concretament, a Olot s'han analitzat 8 entorns 
escolars, el 75% dels quals han superat les recomanacions de l'Organització Mundial 
de la Salut. I el 37,5% dels quals també sobrepassen els límits de la nova directiva 
europea de la qualitat de l'aire. Aquesta situació, que posa en risc directe la salut dels 
infants, ha estat denunciada en diverses ocasions per les AFA’s de la ciutat. Fa tres 
anys, aquestes organitzacions ja abans van alertar l'Ajuntament sobre la gravetat del 
problema i van demanar mesures per reduir la contaminació als entorns escolars. 
L'any 2023 es va presentar un manifest amb 10 demandes concretes per repetir 
aquesta situació. En el punt 5 ja denunciaven que era important reduir el trànsit per 
reduir els nivells de diòxid de nitrogen. Aquestes demandes van acabar traduint-se en 
una moció que sí, que es va aprovar per unanimitat al ple de l'Ajuntament el 2021, en 
què es comprometien a redactar Plans de pacificació per a cada Centre Educatiu, 
reunions periòdiques amb els centres, AFA’s i veïns i veïnes i de proveir de les 
inversions necessàries. Tres anys més tard seguim a l'espera de veure quines 
mesures es prendran. Tot i els recordatoris que s'han anat fent des de la societat civil i 
també des de l'oposició, no hem vist que s'hagi implementat cap de les mesures per 
revertir aquest trànsit a l'entorn dels centres escolars de la ciutat. Els demanem, 
doncs, que assumeixin la seva responsabilitat i que l'Ajuntament implementi les 
mesures necessàries per garantir la salut dels veïns i veïnes de la ciutat, en especial, 
dels més petits.” 
 
Respon el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=11560.0 

 
Transcripció: “Esperem que el Govern de la Generalitat tiri endavant el pla de qualitat 
de l'aire que es va preveure abans amb el Govern anterior. Aquest ja avançava valors 
de contaminació de tots els contaminants en l’horitzó 2027. Per això treballem amb 
SIGMA per poder proposar tècnicament i econòmicament accions adequades per 
diferents circumstàncies legals i de divulgació, com és el cas d'aquest estudi, que no 
deixa de ser un element divulgatiu. Des de SIGMA es tindrà contactes amb els 
impulsors dels estudis, amb l'ànim de poder col·laborar i veure quines són les 
solucions a prendre. Durant el mes de gener tindrem contacte amb els centres 
educatius en què els valors d'aquest estudi representen una certa alarma per la 
definició gràfica o per la descripció gràfica de l'estudi que s'ha fet públic.  
Aquest govern està elaborant projectes, com el cas del bici carril del Pla de Dalt 
perquè la mobilitat en aquests centres sigui més sostenible. També el projecte del pg. 
de Barcelona, av. Reis Catòlics i l’av. Doctor Danés passa per dos centres educatius. 
La Generalitat realitzarà el projecte de l'av. de Santa Coloma que indirectament servirà 
per modificar la mobilitat de centres educatius. A més, a petició  de ciutadans de la 
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zona, entre l’av. Santa Coloma i l'IES Bosc de la Coma existeix un estudi que s'està 
realitzant pels serveis tècnics en relació a l’ av. Estació fins el c. Madrid. Com veuran 
tot això és un continu que té molta relació amb l’Olot pedala i que té molta lògica amb 
el canvi de mobilitat de la nostra ciutat.” 
 
Intervé el Sr. Quintana. 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=11827.0 

 
Transcripció: “Som conscients que a Olot, des de l'any 2000, fins ara ha augmentat un 
30% la seva població. Per tant, també hi ha un 30% de cotxes i per conseqüent ha 
augmentat la contaminació per combustió. El canvi de model de mobilitat passa per 
tenir una variant, un nou servei de TPO i tenir bicicarrils a la ciutat. Aquestes dades 
són preocupants, sobretot en entorns sensibles com entorns escolars. Ens hem posat 
amb contacte amb els tres centres que superen el llindar que hem de complir el 2030, 
per mirar els següents passos a fer.” 
 
 
 
IL·LUMINIACIÓ NADAL CTRA DE LA CANYA 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8818.0 

 
Transcripció: Els veïns de la carretera de la Canya demanen per quin motiu no hi ha 
il·luminació de Nadal en aquesta entrada d’Olot? 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10768.0 

 
Transcripció: “Aquest punt de la ciutat no estava en el projecte, ho podem valorar. 
Recordar que per exigències pressupostàries aquest any hem fet una il·luminació amb 
menys recursos que anys anteriors.  Per tant, sempre és complicat augmentar en 
zones si no es disposa de més pressupost. Intentem arribar a tot el que podem. Ho 
tindrem en compte.” 
 
 
ACCIDENTALITAT A OLOT 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8832.0 
 

Transcripció: “A nivell de seguretat s’han multiplicat per 4 els atropellaments i han pujat 
un 28% els accidents. En aquest sentit quines mesures tenen pensat prendre al 
respecte? Quin és el model de mobilitat que tenen per la ciutat?” 
 
 
 

Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9896.0 

 
ranscripció: “Dijous passat es van fer públiques algunes dades dels accidents del 
2024. Hi ha hagut un 22% més d'accidents i els atropellaments s'han quadruplicat. El 
mateix dia els vam fer una sol·licitud per escrit en què els demanàvem els detalls de la 
totalitat dels accidents per poder analitzar les causes i per poder pensar en possibles 
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solucions. Paral·lelament a l'increment de l'accidentalitat, les bicicletes continuen patint 
restriccions de pas del nucli antic. Fins i tot les que en fèiem un ús cívic,  estem 
obligats a passar per altres vies que com han pogut constatar, són un risc, 
especialment per als vianants. La solució que plantegen pels cotxes és demanar 
responsabilitat i augmentar la presència policial per detectar aquells que ho fan 
malament. Exactament el que demanàvem per les bicicletes en el nucli antic,  detectar 
els infractors i actuar-hi concretament. No fer pagar justos per pecadors. Quan alguns 
cotxes provoquen accidents i atropellaments són selectius i prudents. Quan algunes 
bicicletes i patinets causen molèsties, senzillament els restringeixen el pas a totes. Per 
cert, som a desembre i encara és hora que facin una senyalització clara d'horaris i 
vehicles autoritzats al nucli antic. També que facilitin adhesius distintius pels veïns que 
tenen bicicletes i patinets, tal com tenen els cotxes.” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12405.0 
 

Transcripció: “Vam compartir les xifres públicament per fer una crida a la prudència 
perquè hi ha hagut un increment. Si tothom respectes les normes, no hi hauria 
accidents. Per exemple, hi ha hagut 17 accidents greus que necessiten atenció mèdica 
produïts per patinets elèctrics. Això és una cosa que no teníem. Hem de recordar 
contínuament que el patinet s'ha de comportar com un vehicle. També  fem molts 
control d’alcoholèmia dintre de la ciutat. S'ha fet una gran reducció de les alcoholèmies 
en trajectes llargs, és a dir, si una persona va a sopar a Girona, se n'assegura de 
portar algú que no hagi consumit, però si hem quedat amb uns amics que viuen a 10 
minuts de casa dintre d'Olot mateix, a la gent li sembla que no ha de passar res. La 
crida a la prudència passa per aquests elements. Hem començat a introduir algun 
element nou, per exemple, posant en un semàfor, una càmera, per veure qui es salta 
el semàfor vermell. En dos mesos, 500 persones es van saltar el semàfor vermell. És 
sorprenent el grau d'incivisme amb el que vivim. Per tant, aquesta crida a la prudència 
passa per la senyalització com per exemple a la rotonda de les Tries que indica 
clarament que només pot entrar un cotxe. Això ens ha portat a reduir molt els 
accidents. Ho traslladarem a la resta de rotondes. Són elements que es van introduint.” 
 
 
DOCUMENTACIÓ REQUERIDA PLE ANTERIOR 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8853.0 

 
Transcripció: “En el ple passat ja li vam preguntar sobre la documentació requerida de 
fa mesos, per escrit i encara no la tenim. Saben quan la tindrem?” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12708.0 
 

Transcripció: “Li prepararem, anem amb retard en respondre algunes peticions perquè 
només tenim un administratiu per atendre-les i tot plegat és documentació que 
requereix hores de preparació.” 
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PLA DE GOVERN 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8869.0 

 
Transcripció: “A part de no presentar un Pla de Govern, també han perdut tres 
projectes importants com: Projecte Rehabilitació Integral del barri de Montolivet, 
Projecte Integral del barri del Morrot i el Projecte de la Piscina Municipal Coberta. 
D’aquí uns mesos arribaran la meitat de la legislatura. Ens agradaria saber si els 
olotins coneixeran el Pla de Govern que han dissenyat?” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12738.0 

 
Transcripció: “El pla de govern ja el tenim a la web però encara no el tenim obert 
perquè estem en la seva fase de correcció ortogràfica. Ha estat una feina feixuga 
perquè no l’havíem fet mai com ajuntament. Suposo que en mandats posteriors ja serà 
més fàcil sortir d’aquest punt de partida.” 
 
 
PINTAT ROTONDA ALDI 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9169.0 
 

Transcripció: “Quin és el sentit de les actuacions en algunes rotondes de la ciutat,  on 
s’han delimitat a un sol carril? Es tracte d’una reglamentació específica o bé, una 
decisió local? Potser abans s’hauria d’haver reduït també les entrades de les rotondes 
a un sol carril.” 
 

Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12694.0 
 

Transcripció: “En prenc nota.” 
 
 
 
CLIMATIZACIÓ OFICINES OAC 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9218.0 
 
Transcripció: “Els treballadors de la nova oficina de l’OAC quan arriben a treballar a les 
8 del matí, troben l'oficina a 14-15 ºC perquè hi ha un problema de soroll amb la 
climatització i no es pot encendre abans perquè els veïns es queixen del soroll. Quina 
és l'actuació o la solució que tenen pensada?” 
 
Intervé el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=13429.0 
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Transcripció: “Li han dit be. Està en període de garantia, hem de mirar com se 
soluciona. Però la maquinària que fa escalfar les oficines produeix una vibració que 
molesta els veïns. Llavors per respecte amb els veïns i fins que no se solucioni, 
tanquem la calefacció a la nit. Hem posat estufes perquè els treballadors tinguin més 
sensació de confort quan arriben a les 8 del matí. Llavors quan s’engega la maquinaria 
se soluciona el cap d’una estona. Això és especialment greu al dilluns, perquè està tot 
el cap de setmana tancada.” 
 
 
DECORACIÓ NADAL 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9248.0 

 
 
Transcripció: “Estem en desacord amb el model de decoració nadalenca instal·lat 
enguany a la ciutat. Els elements decoratius són poc adaptats a la realitat i la identitat 
d'Olot.  Es troben lluny de reflectir els valors i l'essència d'una ciutat amb un caràcter 
propi com és Olot. No només els trobem ostentosos i poc equilibrats, sinó que a més 
no generen l'impacte desitjat entre els veïns i visitants. No transmeten l'acolliment, 
proximitat i calidesa que caracteritzen les festes nadalenques a Olot.” 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10707.0 
 

Transcripció: “Com bé saben, per l’import s'ha de licitar i es fa un concurs públic. En 
aquest cas va guanyar una empresa que no havia treballat abans a la ciutat. A 
nosaltres també hi ha elements que no els hauríem escollit. En prenem nota per si en 
una pròxima licitació podem posar elements que ens allunyin de certes propostes.” 
 
 
 

OBRES ARBRAT C. MULLERAS 

Intervé la Sra. Alegre. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9286.0 

 
Transcripció: “Estem preocupats pel projecte de jardineria del carrer Mulleres. Valorem 
molt positivament la voluntat d'augmentar la superfície arbrada i oferir espais més 
agradables i amb ombra per als veïns. Però ens preocupen alguns punts de l'estat 
actual d'aquest projecte, una vegada que hem visitat la zona.  
En primer lloc l'espècie triada. És una espècie amb cert interès ornamental, però 
considerem que és poc adequat per a alineacions urbanes. Aquest arbre tendeix a 
desenvolupar una forma piramidal amb una base ampla i la seva capacitat per 
proporcionar ombra és bastant limitada. A més, té un creixement molt lent que no 
garanteix una millora ràpida de l'espai urbà. Si els exemplars plantats són femella, cal 
tenir en compte que aquests produeixen fruits amb una olor molt desagradable. S’han 
tingut en compte que els exemplars que s'han plantat siguin mascles? Considerem 
també que la distància de separació entre els arbres (entre 9,2 i 10 metres), és 
excessiva.  Deixarà moltes zones sense ombra i malmetrà l'objectiu principal de 
l'actuació que és millorar el confort climàtic de la via. Per tant, els plantegem 
augmentar el nombre d'arbres plantats. També trobem que el calibre dels arbres 
plantats, que és de nou centímetres, és inferior al previst en el projecte original que 
marcava arbres entre 16  i 18 centímetres de diàmetre. Aquest fet podria augmentar la 
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seva fragilitat i retardar la funció que tenen que és donar ombra. A més, aquest calibre 
menor, suposem que ha generat un estalvi que hem calculat aproximat de 100€ per 
arbre,  és una decisió que no ha estat comunicada públicament, no sabem si ha sigut 
per això, per estalviar. Per tant, fem una sèrie de preguntes per tal de poder millorar al 
nostre parer sobre el  projecte. Es pot substituir els arbres per una espècie més 
adequada que disposi d'una capçada més compacta i que doni més ombra? Es pot 
reduir la distància de plantació a 5 - 6 metres per garantir una distribució uniforme i 
una millora efectiva de l'espai públic, proporcionant més ombra i més confort als 
vianants? Ens agradaria tenir una avaluació de l'impacte pressupostari de les 
modificacions realitzades, si s'han produït desviacions de costos o estalvis en 
l'execució del projecte. En aquest sentit, llegint el projecte hem entès que la part de 
jardineria del tram del carrer Mulleres ha tingut un cost de 150.000 euros, però que 
tota l'actuació, inclosos tots els canvis de les canalitzacions, han costat 450.000 euros. 
Volíem confirmar aquestes xifres.” 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10803.0 
 

Transcripció: “Demanaria que si hi ha dubtes en aquesta qüestió, abans de llençar 
informació a les xarxes que crec que han generat desinformació, abans poguessin 
compartir-la i no generar preocupació ens alguns veïns i veïnes. Em podíem haver 
parlat abans perquè molts d’aquests dubtes haurien quedat resolts. Dit això, creiem 
que l’elecció d’aquest arbrat és l’encertada perquè ens hem assessorat amb els 
tècnics de SIGMA i també ens hem assessorat amb un estudi de paisatgistes. Podem 
entendre que vostès n'haurien triat una altra, però el que sí que vull deixar palès és 
que no és una tria a l'atzar, ni tampoc una tria sense tenir en compte moltes 
d'aquestes consideracions. A més s'ha triat específicament pel lloc on han d'anar. És 
un arbre adequat per a alineacions de carrer. És resistent, pràcticament lliure de 
plagues i en aquestes condicions urbanes s'adapta bé.  En la seva etapa adulta oferirà 
una bona ombra que és el que també busquem en aquest punt de la ciutat. Aquesta 
longevitat que té aquest tipus d'arbrat, fa que l’amortització també prengui més sentit. 
És un arbre de capçada ovalada i simètrica. Està previst una poda de manteniment per 
copar aquest arbre i fer que la copa sigui a tres metres d'alçada,. 
El ritme de creixement vindrà determinat també per les condicions que experimentem. 
També hi havia referència que si eren femelles podien produir aquests fruits en males 
olors. És d'un cultivar masculí, i per tant tenim la garantia que no produiran aquests 
fruits. Per tant no es generen aquestes molèsties. També hi havia una referència amb 
el tema de la distància de l'arbrat. Com que sabem que aquests arbres tenen un 
creixement important, es va considerar amb els tècnics que era oportú deixar aquesta 
distància.  Per tant, és una distància volguda i justificada pels mateixos tècnics i la 
mateixa direcció de l'obra. Per últim, feia referència a un tema de la mida de l'arbrat i 
això va lligat a una subvenció Next Generation que hem d’haver acabat abans de 31 
de desembre. Per un tema de subministrament, només ens podien enviar a temps 
arbres d’uns 12 a 14 de calibre,  una mica inferior de la que s'havia establert 
inicialment que eren 16-18. Es va valorar molt positivament per part dels tècnics 
perquè pensaven que podia tenir una millor implementació alhora de fer el 
trasplantament. Estem contents de l’elecció i reforçats per aquesta validesa dels 
tècnics de la casa i aquest estudi paisatgístic i el que hem de fer és completar-la.” 
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Intervé el Sr. Arbós. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=11145.0 
 

Transcripció: “El valor del contracte d'uns 168.000 euros, dels quals la major part es 
destinava a l'obra del col·lector i el 15% d'aquest import era per enjardinament i 
arbrat.”  
 
 

ENTRADES MUSEUS D’OLOT 

Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9503.0 
 

Transcripció: “Ens alegrem que l’Espai Cràter funcioni tant bé, però seria possible un 
forfait d’entrades per tots els Museus de la ciutat, per millorar-ne l’entrada d’aquells 
que estan infravistitats?” 
 

Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12774.0 
 

Transcripció: “Li farem arribar aquest informe amb les dades positives de l’Espai 
Cràter. També tornar a recuperar la idea que analitzin des de l'Espai Cràter i de la 
resta de museus la possibilitat de fer una entrada combinada. A vegades els tècnics ho 
han estudiat, però realment no ho veuen gaire viable, perquè les persones que venen 
a fer una visita només van a un museu i escullen  habitualment l'Espai Cràter.” 
 
 
 
ARRANJAMENT VORERES 

Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9643.0 

 
Transcripció: “Veiem tot sovint reclamacions patrimonials per caigudes a la via pública. 
Hi han voreres en molt mal estat i és un aspecte prioritari a la ciutat.” 
 
Respon el Sr. Alcalde 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12803.0 

 
Transcripció: “Completament d'acord amb què hem de destinar més diners a preparar 
voreres. Ho sabem, però tenim tants quilòmetres de carrers i de voreres que es fa 
difícil atrapar-ho.” 
 
 
ENLLUMENAT PG. SANT ROC 

Intervé el Sr. Guix. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9672.0 
 

Transcripció: “Caldria millorar l’enllumenat del passeig de Sant Roc ja que els fanals 
estant bruts i molt descuidats.” 
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Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=11169.0 
 

Transcripció: “En som conscients, hem tingut una època complicada, entre el festival 
Lluèrnia que ens demana una exigència als nostres electricistes i també amb la 
implementació dels llums de Nadal. A més hem tingut baixes de molts electricistes i 
ens hem quedat amb molt poca gent. Hem intentat fer-ho amb altres brigades que 
tenim a la ciutat, però per motius de seguretat en el seu lloc de treball,  no tenen 
permès accedir en escales de més de dos graons. Per tant,  és impossible que puguin 
arribar a aquestes lluminàries.” 
 
 
PAVIMENT PLAÇA DEL MIG 

Intervé la Sra. Pagès. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9723.0  
 
Transcripció: “Aquests primers dies de glaçades hem pogut veure que les solucions 
que s'han posat a terme a la plaça del Mig no estan servint de massa. A més a més, 
aquesta inseguretat causa que deixi de ser concorreguda com és a l'estiu. És una 
plaça freda, on no hi toca el sol i és  humida. Per tant, els comerços deixen de tenir 
clients i se senten oblidats. Tampoc hi ha decoració de Nadal. Els volem preguntar si 
estan pensant en noves actuacions per tal de solucionar la problemàtica? Quines 
són?” 
 
Respon el Sr. Sellabona. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=11211.0 
 

Transcripció: “Som coneixedors que es van produir aquestes incidències a principis de 
setmana. De seguida ens hi vam acostar amb el personal tècnic per valorar aquesta 
situació. Amb les comprovacions que vam poder fer aquell mateix matí i els dies 
posteriors, no hi ha hagut una caiguda sobre els elements antilliscants instal·lats a la 
plaça, sinó que es van produir fora d'aquests elements antilliscants.  Ens sembla que 
això és un element important a tenir en compte quan analitzem aquesta situació. Sí 
que vam detectar que podia millorar en les indicacions, perquè encara quedés més 
clar per quina zona s'ha de transitar de manera més segura. Sobretot en aquestes 
èpoques de glaçades.  Ho hem reforçat amb unes senyalitzacions que deixen inhàbils 
pel trànsit a peu les zones on no hi ha aquest recobriment i on s’hi havien produït 
algunes d'aquestes caigudes. Hi passem diàriament, hi estem a sobre, fem el 
tractament i també reactiu com salar. Sempre els hem expressat que si tenen una 
solució afectiva i la coneixen que ens la diguin, perquè les estudiarem, com hem 
estudiat totes les que ens han pogut fer arribar. Evidentment a ningú li agrada que es 
produeixin caigudes i que algú es pugui fer mal. Pel que fa la decoració de Nadal, hi ha 
un arbre de Nadal a la plaça del Mig.” 
 

 
FONT DE LES TRIES 

Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9858.0 
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Transcripció: “Ara fa un any i set mesos que la Font de les Tries va deixar de rajar a 
causa d'una avaria. Aquesta és una font que té la consideració oficial de Bé Cultural 
d'Interès Local. Per tant, hem de suposar que hauria de gaudir d'una certa cura i 
protecció. Quines accions s'estan duent a terme per restaurar-la? Quan tornarà a rajar 
la Font de les Tries?” 
 
Respon el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12831.0 

 
Transcripció: “Fa uns mesos, just abans de l’estiu va haver-hi una certa recuperació de 
cabal però malauradament no va arribar a sortí pels brocs. Amb les pluges actuals 
esperem que tard o d'hora es torni a reprendre. S'han fet prospeccions una mica més 
amunt de la Font de les Tries en el punt exacte on comença a haver canalització i s’ha 
detectat que en la canalització fins a la font hi havia branques, restes vegetals, tot i 
que no impedeix el flux de l'aigua. Està previst que en breu, es pugui fer una feina de 
neteja. Seguim en un estat d'excepcionalitat i per tant, no podem considerar que ens 
hem recuperat a nivell d'aqüífers i a nivell de pluviometria.” 
 
 
 
REUNIÓ MOBILITAT DE LA CIUTAT 

Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=9978.0 

 
Transcripció: “En el ple anterior es va anunciar que la setmana següent es faria una 
primera reunió de llançament del nou Pla de Mobilitat Urbana i Sostenible. Ha passat 
un mes i ni ens hi han convidat, ni tampoc ens han informat de res. Hi ha acta de la 
reunió? Volem ser a la propera reunió.” 
 
Respon el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=11899.0 
 

Transcripció: “Efectivament hi ha hagut la primera reunió de llançament, entre els 
tècnics i jo com a regidor. Es va expressar a l’empresa adjudicatària la voluntat de fer 
una taula de diàleg perquè tots vostès ho han expressat. Legalment se’ns ha 
comunicat que no en tenen l’obligació, però evidentment no vol dir que no es creï 
perquè és previsible que es formalitzi en un espai breu de temps.” 
 
 

DADES CONCESSIÓ TPO 

Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10025.0 

 
Transcripció: “El nou model de Transport Públic Urbà ha de dissenyar-se amb la 
participació de tothom i per a això creiem que es necessita transparència amb les 
dades i reunions de treball i de diàleg. Podem disposar de les dades de l'actual 
concessió? S'ha començat a treballar en la nova concessió? S'està treballant amb la 
població aquesta nova distribució? Estem a punt d'entrar al 2025 i encara no tenim un 
calendari clar de com es durà a terme.” 
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Respon el Sr. Crivillés. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12004.0 
 

Transcripció: “Partim d’uns plans directors de mobilitat anteriors a l’any 2006, on no es 
tenia en compte que existien dades sobre mobilitat. A partir del 2024 sí que disposem 
de dades que es puguin aprofitar. Fa 18 anys certes dades no es van tenir en compte 
amb el detall que ara sí es poden tenir. Esperem treballar-ho i poder-ho compartir en 
aquesta taula de diàleg entre els grups perquè puguin veure la lògica de moltes preses 
de decisions futures que entre tots haurem d’entendre.” 
 
 
 

PACIFICACIÓ AV. SANT JORDI, CARRERS I ENTORS ESCOLARS 

Intervé el Sr. Gasulla. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10063.0 

 
Transcripció: “Aquests dies hem sentit el seu representant de Junts al Parlament fent 
una sèrie d'afirmacions que ens agradaria que desenvolupessin. Quines mesures 
concretes diuen que han aplicat per pacificar l'avinguda de Sant Jordi? I per pacificar 
la resta de carrers de la ciutat? I per pacificar els entorns escolars?” 
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=13216.0 

 
Transcripció: “És veritat que potser no s’han fet actuacions l’últim any.  Però des que 
soc alcalde en recordo unes quantes com l'ampliació de les voreres del Pont de 
Zamenhof, una obra de 180.000 euros; la instal·lació de dos radars que estan donant 
un bon servei i la zona de barreres verdes posada a la zona més transitada a la zona 
de Biseroques; l'asfalt sonororeductor que hem fet dues vegades, en sis anys.  
Recentment, hem tapat les tapes de claveguera amb asfalt, cosa que dificulta molt si 
mai tenim una avaria, perquè vol dir que hem de foradar l'asfalt per tornar a accedir a 
l'etapa de claveguera. Hem posat baranes protectores a tota la proximitat de l'escola. 
Però la solució de la pacificació de l’av. Sant Jordi passa per la variant. Avui en el 
Parlament hi hagut un fet important. Molts partits han votat a favor de comprometre 
110 milions d'euros per iniciar aquesta obra en el proper pressupost que aprovi la 
Generalitat i amb un compromís d'acabar-la el 2029. Finalment, Junts, Esquerra 
Republicana, el PSC, VOX i Aliança Catalana han votat a favor d'aquesta moció que 
s'ha aprovat en una àmplia majoria. La CUP i Comuns hi han votat en contra. Ara hem 
acabat una fase de redacció d'un projecte encallada durant anys. Ara s'obre un nou 
repte molt important. Això val més de 400 milions d'euros.  
Haurem de ser molt bel·ligerants i lluitar molt, perquè quan s'aprovin els pressupostos 
el Departament de Territori dediqui a la variant d’Olot un 10% del seu pressupost 
durant 3 o 4 anys.” 
 
 
 
MOCIÓ AIGUAMOLLS DE LA MOIXINA 

Intervé la Sra. Cañada. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10285.0 
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Transcripció: “Fa temps que advertim de la necessitat d'augmentar els espais que filtrin 
aigua al subsol per recarregar l’Aqüífer del Fluvià. Aquest, recordem, és la nostra única 
font d'aigua potable i en depenem totalment. Una de les conseqüències del canvi 
climàtic és l'augment de llargs períodes de sequera. Aquest Ajuntament ha de ser 
responsable i aplicar el foment de l'estalvi de l'aigua i augmentar les zones per on 
l'aigua es pugui filtrar cap al subsol.  El març de l'any passat van portar al ple una 
moció justament per recuperar una de les zones amb major potencial pel que fa a 
l'aigua i la biodiversitat. La moció per a la recuperació dels aiguamolls de la Moixina va 
ser aprovada per unanimitat i es comprometia a la restauració i ampliació dels 
aiguamolls. Els volem demanar, en primer lloc, quina planificació han fet per tal de 
complir amb la moció. També us volem preguntar si preveuen participar a Sponge 
Works, un projecte finançat per la Unió Europea que aborda aquesta necessitat 
avaluant i implementant mesures d'esponja.”  
 
Respon el Sr. Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12080.0 

 
Transcripció: “Sr. Crivillés li demano que prengui nota de recuperar la moció dels 
aiguamolls de la moixina. Estem parlant d'un tema que encara li queden dos anys i mig 
de mandat. Aquesta moció es va aprovar amb un pressupost que no incloïa mesures, 
però com a mínim la part planificadora, prengui nota per fer-ne un retorn.” 
 
 
PISCINA MUNICPAL COBERTA 

Intervé el Sr. Rubio. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=8908.0 

 
Transcripció: “Pel que fa a l'informe de la Generalitat de Catalunya sobre la nova 
construcció de la piscina coberta, diu clarament que la documentació de planificació de 
la piscina és incompleta i no justifica la necessitat, ni la viabilitat de construir un nova 
piscina coberta a Olot. En un següent punt deixa clar que s’informa desfavorablement 
del projecte executiu perquè no dona resposta a les necessitat d’aquest espai definit al 
projecte de gestió i no justifica el compliment de les normatives tècniques obligades 
pel Pla Director d’Instal·lacions i Equipaments Esportiu de Catalunya. A més, fan la 
recomanació d’actualitzar el Mapa d’instal·lacions i equipaments esportiu de la ciutat, 
identificant les necessitats esportives no ateses fins ara. Per tant, després de llegir a la 
premsa que aquest Govern pensa tirar endavant aquest projecte, és de molt poca  
sensibilitat i responsabilitat política. Desacrediten un informe vinculant de la Generalitat 
que deixa clar que no és necessari, ni viable econòmicament. Si no tenen cap 
finançament públic, com pensen pagar les obres? Tot i això, en comptes d'aprendre la 
lliçó i fer més bé les coses, el volen tirar endavant igualment.  
Donar validesa a unes 2.000 firmes de l'any 2015 que ni tan sols parlaven de costos 
econòmics és molt poc responsable. Ens agradaria saber per quin motiu hi ha material 
i maquinària d’obra al pàrquing? És per aquest projecte o per algun altra que hi ha a la 
zona? Per tot l'exposat, us demanem que penseu amb criteri.” 
 
 
Intervé el Sr. Dorca. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=10424.0 
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Transcripció: “Referent al projecte de la Piscina Municipal Coberta els volíem demanar 
que tinguin en compte l'oposició. Com s'ha esmentat abans, fa tres dies sortir als 
mitjans que mantenen l'esperança de tirar endavant el projecte durant el 2025. Saben 
que a la CUP sempre hem manifestat la necessitat que Olot disposi d'una Piscina 
Municipal oberta tot l'any. Repetim que volem formar part d'aquest projecte de ciutat 
col·laborant amb l'Equip de Govern i trobar el desllorigador que ens permeti tenir 
aquest equipament públic el més aviat possible. Tinguin en compte a tota l’oposició per 
tirar endavant aquest projecte.” 
 
 
Respon el Sr Alcalde. 
Enllaç videoactes: 
https://actes.olot.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd49bf0193de9ed29a0002?startAt=12951.0 
 

Transcripció: “Continuem pensant que la piscina és un equipament que necessita la 
ciutat. No sabem si es podrà fer ara o més endavant, però aquesta ciutat acabarà 
tenint una piscina municipal coberta. Ens hem llegit l’informe de la Generalitat, hi ha 
dues parts molt diferenciades d’aquest informe.  Una part d’elles són elements molt 
tècnics que tenen a veure amb el nombre de dutxes d'un vestidor determinat o si ha 
d'haver-hi una comunicació per intèrfon entre la zona de l'entrada i la zona de 
socorristes. Aquests elements són fàcilment solucionables i aviat ho tindrem. 
Però hi ha una altra part que és la què haurem de tenir més converses amb la 
Generalitat on qüestionen si és necessària la piscina. L’informe de necessitats el vam 
enviar a partir de comparacions amb d’altres ciutats i volen que el completem. Així ho 
farem, Ens pregunten quins impactes poden tenir negatius pel Club Natació d'Olot. 
Depèn, pot tenir un impacte negatiu amb el Club Natació Olot si l'Ajuntament decideix 
que les classes de natació els faran anar a la nova piscina i si decideix que es 
continuïn fent al Club Natació Olot, no tindrà un impacte negatiu. Això és molt difícil 
d'avaluar, sobretot de cara al futur. Fan un suggeriment que hem de tornar a revisar el 
Mapa d'instal·lacions esportives municipals, també ho farem. Això, evidentment, 
retardarà l'inici de les obres, perquè preparar aquesta documentació, no la tècnica, 
sinó la més de concepte trigarà un temps.  Però la nostra voluntat i el nostre 
compromís és convertir un informe desfavorable de la Generalitat, en un informe 
favorable perquè la ciutat disposi d’un equipament que ens demana. Agafo aquest 
oferiment del Sr. Dorca per treballar conjuntament per mirar de trobar la millor solució 
possible. Ara és evident que aquest projecte s’ha d’aturar, fins que aquest informe 
desfavorable no es converteixi en favorable. Però, continuem defensant que la piscina 
és necessària i que s’ha de fer. Per tant, no compartim la opinió del Sr. Rubio que 
aquesta piscina no és necessària o que hi ha altres prioritats. Evidentment, no serà 
possible amb un informe desfavorable i que alhora és vinculant. Però nosaltres sempre 
hem programat aquest equipament esportiu pensant que la Generalitat de Catalunya i 
la Diputació a través de les seves convocatòries ens ajudaria a finançar-la i que no 
sigui únicament pagada amb fons municipals. Ens ve doncs un temps per treballar i fer 
possible aquest projecte.” 
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i no havent-hi més assumptes a tractar ni cap regidor que faci ús de la paraula, el 
president aixeca la sessió a tres quarts de deu del vespre i per constància del que s’hi 
ha tractat i dels acords presos, estenc acta que certifico amb la meva signatura 
 
 
VIST I PLAU 
L’ALCALDE 

EL SECRETARI ACCIDENTAL 

 


